
AGC’nin yeni başkanı Erman Eriş oldu
aYDın Gazeteciler
Cemiyeti’nde (AGC) Başkan
Erman Çetin’in vefatının
ardından yapılan yönetim
kurulu toplantısında, Başkan
Yardımcısı Naci Eriş
başkanlığa seçildi. n 4’te

İZmİr Büyükşehir
Belediyesi tarafından 28
mayıs-1 Haziran tarihlerinde
Kültürpark’ta “Yaza
merhaba Festivali”
düzenlenecek. nSayfa 2’de

İzmir, ‘Yaza
Merhaba’ diyecek

ÖĞRENCİLERİN OKULLARDAKİ BESLENME SORUNU GÜN GEÇTİKÇE BÜYÜYOR

Tarımdaki maliyetler
hızla tırmanıyor! n 6’da

Bir milyon kişiye
erken emeklilik n 6’da
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ınC Türkiye Büyükelçisi Ahmet
Bilge Göksan, “İnciri ihraç

ederken aflatoksin sebebiyle
sıkıntılarımız oluyor, bakanlığın
bize yardımcı olması lazım, bu

bizim elimizde olan bir şey değil.
Çözemiyoruz” dedi. n Sayfa 6’da

Gevrek-ayran lüks
TÜrKİYE’de giderek derinleşen
ekonomik kriz, en çok çocukları
vuruyor. Artan gıda fiyatları,
daralan aile bütçeleri ve yetersiz
sosyal destekler nedeniyle
birçok öğrenci okula aç gidiyor.
Veliler çocuklarına bir gevrek,
bir ayran almanın bile lüks hale
geldiğini söylerken; öğretmenler
beslenme çantaları boş olan
öğrenciler karşısında çaresiz
olduklarını belirtti. 

Fatura çocuklara...
vElİ-DEr İzmir Şube Başkanı
Necati Kalafat, “Gözlemlerimiz
ve velilerden gelen şikayetler
çocukların artık yemeğe
erişemediğini gösteriyor. Üç
çocuğunuz varsa gevrek ve
ayranla karınlarını şişirecek bir
beslenme bile yapsalar onun bile
maliyeti öğrenci başına 70-80 lira
olmuş. Ekonomik krizin faturası
çocuklarımıza ödetiliyor.
Çocuklar aç kalıyor” dedi. n 4’te

Ekonomik kriz ailelerle birlikte çocukları da vuruyor. Velilerin bütçesi, gevrek-ayranı bile
karşılayamazken, öğretmenler okula aç gelen öğrenciler karşısında çaresiz olduklarını belirtiyor

Avrupa’yı
istiyoruz
GöZTEpE Başkanı

Rasmus Ankersen,
2024-2025 sezonu
değerlendirdi.
Ankersen, “Hedefimiz
yine Avrupa olacak. Ve
hissediyorum ki, sizin
desteğinizle gelecek
sezon bu ligde ilk beş
içinde yer alacağız”
dedi. n Sayfa 8’de

Karşıyaka’da
sıkıntılar
büyüyor
KarşıYaKa, sahasında

Muşspor’a 2-1 mağlup
olarak elendi ve final
göremeden bir üst lig
hayalini gelecek
sezona erteledi. 
Yeşil-kırmızılılarda
Play-Off yenilgisi kriz
yarattı. n Sayfa 8’de

Çoğu zaman okula aç giden öğrencilerin hem sağlık yönünden hem de akademik başarı yönünden zayıf kalacağını belirten eğitim
dünyasının temsilcileri, sadece karbonhidrat ile beslenen çocukların ileride obez olacaklarına da dikkat çekiyor ve uyarılarda bulunuyor.

Bİr sinema filmi belki ama bana
göre “tarihe not düşen” bir
Cumhuriyet öyküsü…  Film; 25
Ekim 2024’te gösterime girdi.
Yani 7 ay önce… Ne yazık
ki ben bu filmi izlemekte
geç kaldığımı
söylemeliyim. Yeni izledim
ve çok etkilendim.
İDrİS aKYÜZ’ün yazısı 3’te

Bir Cumhuriyet öyküsü!..
TOplumSal şiddet bu kez bir
akademisyeni hedef aldı. Toplumdaki
şiddet eğilimlerini analiz eden, bağımlılıkla
mücadele projelerinde yer alan ve onlarca
genç insanı topluma kazandırmak için
çalışan Sosyolog Prof. Dr. Özkan Yıldız,
İzmir Bayraklı’da bir benzin istasyonunda
uğradığı bıçaklı saldırıyla ölümden döndü.
Prof. Dr. Özkan Yıldız, saldırı sonrası
“Hayatta olmam mucize” dedi. n Sayfa 3’te

Prof. Dr. Yıldız’a bıçaklı saldırı

İzmir-Kosova
ticaret köprüsü

HaBErİ SaYFa 3’TE

Vezneler hafta sonu çalışacak
2025 Yılı Emlak, Çevre
Temizlik ve İlan Reklam
Vergilerinin 1. taksit
ödemeleri devam ederken
Merkezefendi Belediyesi, 24
ve 25 Mayıs günü veznelerin
açık olacağını duyurdu. n4’te

Eşki ve Arslan halkla
buluşma turunda
BOrnOva Belediye Başkanı Ömer Eşki,
CHP İzmir Milletvekili Ednan Arslan ile birlikte
altyapıdan sosyal projelere, pazaryerlerinden
sivil toplum kuruluşlarına uzanan kapsamlı
saha turu gerçekleştirdi. n Sayfa 4’te

KarşıYaKa
Belediyesi tarafından
bu yıl 22’ncisi
düzenlenen Çiçek
Festivali, İzmir’in dört
bir yanından binlerce
vatandaşı Bostanlı
Pazar Yeri’nde
buluşturdu. n3’te

Çiçek kokulu festival

EFES Selçuk
Belediyesi, 15
dakika olan
ücretsiz otopark kullanım süresini
45 dakikaya çıkardı. nSayfa 3’te

EBSO, ‘En büyük 100’ü açıkladı
‘100 Büyük Sanayi Kuruluşu’nu duyuran Başkan
Ender Yorgancılar, “İlk 3 aylık sonuçlarda ilk
100'deki firmaların yüzde 70-80'i zarar etti” dedi
EBSO, bu yıl 43’üncü kez açıkladığı ‘Üretimden Satışlara’ göre
100 Büyük Sanayi Kuruluşu’nu basın toplantısıyla duyurdu.
İlk 3’e giren firmalar,  Star Rafineri A.Ş. Aliağa Şube, Tüpraş
Türkiye Petrol Rafinerileri A.Ş. İzmir Rafineri Müdürlüğü oldu.
İlk 10 firmanın geçen yıla göre değişmediği görüldü. n Sayfa 5’te

‘Çözemiyoruz yardım edin’

Ender
Yorgancılar

Selçuk’ta otoparkta
yeni dönem

Burcu Yanar
info@haberekspres.com.tr

ÖZEL HABER

İki benzer 
halk!

İsmet Orhan

Sayfa 5’te

Krizin faturası
çocuklara çıktı

1:QUARKXPRESS (8.5) SABLON 67 LIK BOBIN  21.05.2025  18:49  Page 1



2 22 Mayıs 2025 Perşembe AKTÜEL

Muğla’da köylülerin ve
çevrecilerin 20 yıl mücadele ederek
inşaata ruhsatlarını ve imar planlarını
iptal ettirdiği çimento fabrikası
Danıştay’ın 2 kez iptal ettiği ÇED
Gerekli değildir kararına rağmen
ısrarından vazgeçmedi, Çimentocu
şirket 3. Kez 'ÇED Gerekli Değildir'
raporu almak için müracaat etti,
bakanlık harekete geçti. Köylü ve
çevreciler çimentocu şirket ile
mücadele kararı aldı. Muğla’nın
Menteşe ilçesine bağıl Deştin ve
Bayır Mahalleleri arasındaki
ormanlık alan ve tarım arazilerinin
ortasında çimento fabrikası kurmak
için harekete geçen şirkete karşı
Danıştay iki kez ÇED Gerekli
Değildir raporunu iptal etmiş, Muğla
Büyükşehir Belediyesi verdiği inşaat
ruhsatını ve bölgenin imar planlarını
iptal etmişti.

Israrından vazgeçmiyor
İdare mahkemesi tarafından iptal

edilmiş ve iptali Danıştay’ca
onanarak kesinleşmiş olan 2.ÇED
kararlarının ardından yargı kararları
hiçe sayılarak ilgili bakanlık ve
çimentocu şirket

15.05.2025 tarihinde yapılan bu
duyuruya göre 3.ÇED’in (Revize
2.ÇED) son şeklinin verildiğini ve
Nihai ÇED olarak 10 gün süre ile
Halkın Görüşüne Sunulduğu ortaya
çıktı. Deştin Çevre Platformu, Bayır
Çevre Komitesi ve MUÇEP 
Menteşe Meclisi ortak basın
açıklaması ile çimentocu şirket ve
bakanlığa sert tepki gösterdi.

Açıklamada şunlar belirtildi:
Mahkemeler tarafından iptal

edilmiş ve iptali onaylanmış bir
ÇED’in tekrar gündeme
getirilmesinin hem usul hem de içerik
açısından yanlışlığı 28 Kasım2024
tarihinde Ankara’da Bakanlıkta
düzenlenen İDK (İnceleme
Değerlendirme Komisyonu)
toplantısında Muğla Büyükşehir
Belediyesi, Menteşe Belediyesi,
Yatağan Belediyesi ve toplantıya
iştirak eden Muğla Çevre Platformu,

Deştin Çevre Platformu sözcüleri ve
sivil toplum temsilcisi üyeler
tarafından dile getirilmiş ve
bu Revize ÇED’in onaylanmaması
istenmişti.

Ayrıca Entegre Çimento Fabrikası
amaçlı 1/5000 ölçekli Nazım İmar
Planları da Muğla Büyükşehir
Belediye Meclisince iptal edilmiştir.

Belediyelerin, Çevre
Platformlarının ve sivil toplum
örgütlerinin yaptığı itirazları ve
imar planının iptalini dikkate
almayan Bakanlığın, Muğla Çimento
Sanayi A.Ş’nin istekleri
doğrultusunda Revize ÇED

Raporunu ,Son Şekli Verilmiş Nihai
ÇED raporu olarak değerlendirip,
halkın görüşüne sunması komik bir
tiyatrodan ibarettir.

Menteşe ilçesinin Bayır mahallesi
ile Yatağan İlçesinin Deştin
mahallesi ortak sınırında, üç tarafı
kapalı ormanlık alanın ortasına ve
tarımsal amaçlı kullanılmak için
yapılmış Bayır Barajı ve Kazan
Göleti arasına kurulmak istenen
Çimento Fabrikası ve Hammadde
Ocakları Projesi ekolojik ve
ekonomik bir yıkım projesidir.

Bu Çimento Yıkım Projesi için
çimentocular tarafından iki defa ÇED

raporu hazırlanmış ve bu raporlar
bakanlık tarafından o zaman da
uygun bulunarak onaylanmıştı. Ama
her iki ÇED Olumlu raporu
köylülerin açtığı davalar sonucu
mahkemeler tarafından iptal edilmiş
ve bu kararlar yüksek yargı
tarafından da onaylanmıştır.

Şimdi aynı yer için 3.ÇED raporu
gündemdedir. Görüldüğü kadarıyla
bakanlık tarafından yine ÇED 
raporu olumlu bulunacak ama yine
Deştin Köylülerinin açacağı davalar
sonucu iptal edilecektir.

Doğayı koruyalım...
Çevre, Şehircilik ve İklim

Değişikliği Bakanlığını, ormanın
ve tarım alanlarının ortasına
çimento fabrikası gibi kirletici bir
tesise izin vererek çevrenin
korunamayacağını ve üç tarafı kapalı
ormanlık alanı yok ederek iklim
değişikliğinin önlenemeyeceğini
tekrar hatırlatarak, çimentocuların
yanında değil, doğanın ve halkın
yanında olmaya davet ediyoruz.
Deştin Çayı Özgür Akacak, Muğla
İşgalcileri kovacak ve Cennet
Kalacaktır! HABER MERKEZİ

ÇED raporu hazırlığı
köylüleri isyan ettirdi
Muğla’da köylülerin ve çevrecilerin 20 yıl mücadele ederek inşaat ruhsatlarını ve imar planlarını iptal ettirdiği
çimento fabrikası, Danıştay’ın 2 kez iptal ettiği ‘ÇED gerekli değildir’ kararına rağmen ısrarından vazgeçmedi

İzmir Büyükşehir Belediyesi, 19
Mayıs Atatürk’ü Anma, Gençlik ve
Spor Bayramı kutlamaları
kapsamında Olivelo Yaşayan
Parkı’nın kapılarını genç izcilere açtı.
İki gün boyunca alanda kamp
kurarak gözlem yapan gençler hem
eğlendi hem öğrendi. İzmir
Büyükşehir Belediyesi Park ve
Bahçeler Dairesi Başkanlığı
tarafından yapılan etkinliğe İZ–SÜR
Çocuk ve Gençlik Rekreasyon
Derneği ile İzci ve Doğa Sporcuları
Kulübü’nün (İZDOS) 7-18 yaş
arasındaki çocuk ve genç
izcileri katıldı. HABER MERKEZİ

Genç izciler
Olivelo’da buluştu

YaŞaYaN PaRK

Golden Retriever cinsi, 12
yaşındaki ‘Ateş’ isimli köpek, 2 gün
önce sarp arazideki dere yatağında
mahsur kaldı. Köpeği fark eden
köylüler, kendi çabalarıyla
bulunduğu yerden çıkaramayınca
durumu AKUT Fethiye ekibine
bildirdi. Bölgeye sevk edilen AKUT
ekibi, ekip lideri İsmail Madak
yönetimindeki 5 gönüllüyle birlikte
arama-kurtarma çalışması başlattı.
Ekipler, Ateş'i bulunduğu yerden
kurtardı. İlk belirlemelere göre
herhangi bir sağlık sorunu 
olmadığı tespit edilen Ateş, ekipler
tarafından sahibine teslim 
edildi. HABER MERKEZİ

Mahsur kalan 
köpek kurtarıldı

aKUT EKİBİ

Bornova Belediyesi ile İzmir Goethe
Enstitüsü arasındaki iş birliklerini
güçlendirmek ve geliştirmek
amacıyla Dramalılar Köşkü’nde
önemli bir toplantı gerçekleştirildi.
Toplantıya Bornova Belediye
Başkanı Ömer Eşki, İzmir Goethe
Enstitüsü Müdürü Dr. Anne
Schönhagen’in yanı sıra belediye
bürokratları ile Goethe Enstitüsü
yetkilileri katıldı. Toplantının
açılışında konuşan İzmir Goethe
Enstitüsü Müdürü Dr. Anne
Schönhagen, kurumun İzmir’deki
kültürel, sanatsal ve dil alanındaki
çalışmalarını aktardı. BURCU YANAR

Goethe Enstitüsü ile
işbirliği buluşması

BORNOva

Köylüler, ÇED gerekli
değildir karararına
rağmen ısrarından

vazgeçmedi.

Köylüler, ÇED gerekli
değildir karararına
rağmen ısrarından

vazgeçmedi.

Köylüler, ÇED gerekli
değildir karararına
rağmen ısrarından

vazgeçmedi.

Köylüler, ÇED gerekli
değildir karararına
rağmen ısrarından

vazgeçmedi.

Köylüler, ÇED gerekli
değildir karararına
rağmen ısrarından

vazgeçmedi.

Zeus Helios-Serapis büstü,
restorasyon çalışmalarının ardından
Bolu Müzesi’nde sergilenmeye
başlandı.18-24 Mayıs Müzeler
Haftası kapsamında gerçekleştirilen
etkinlikte, yeni bir tarihi eser ziyarete
açıldı. Yeniçaydurt köyü bölgesinde
bulunan, Zeus Helios-Serapis
büstü, uzun süren birleştirme ve
bakım çalışmalarının ardından
sergilenmeye hazır hale geldi.
74,70 santim boyunda, ince kristalli
beyaz mermerden yapılmış antik
tanrı heykelinin, milattan sonra
2’nci yüzyıl Roma dönemine ait
olduğu belirtildi. HABER MERKEZİ

Zeus büstlerinden
biri artık Bolu’da

SERGİLENİYOR

Yazar Esra Karagülle, ömrünü kız çocuklarının
eğitimine adayan tıp doktoru, akademisyen,
yazar, eğitimci ve Çağdaş Yaşamı Destekleme
Derneği'nin eski Genel Başkanı Prof. Dr.
Türkan Saylan’ın hayatını anlattığı “Bubu
Türkan Saylan’ı Anlatıyor” kitabıyla
Narlıdere’ye konuk oluyor. 23 Mayıs Cuma
günü saat 12.00’de, Narlıdere’de AKM’de imza
günü ve söyleşi için Narlıdereliler ile bir araya
gelecek olan Esra Karagülle, Prof. Dr. Türkan
Saylan’ı sevimli can dostu Bubu’nun gözünden
anlatacak. Başarılı yazar Esra Karagülle, 8 yaş
ve üzeri herkesin katılabileceği etkinlikte,
Türkan Saylan’ın ilham veren yaşam öyküsünü
Narlıdereliler ile paylaşacak. HABER MERKEZİ

Yazar Karagülle, Saylan’ı  anlatacak
İzmir, yazın gelişini coşkuyla karşılamaya
hazırlanıyor. İzmir Büyükşehir Belediyesi
tarafından 28 Mayıs-1 Haziran
tarihlerinde Kültürpark’ta düzenlenecek
“Yaza Merhaba Festivali”, yaz
mevsiminin enerjisini, eğlencesini ve
renklerini İzmirlilerle buluşturacak.
Kültürpark’taki  “Yaza Merhaba
Festivali”, birbirinden renkli etkinliklere
ev sahipliği yapacak. Konserlerden 
dans gösterilerine, spor etkinliklerinden
gastronomi duraklarına kadar
zengin içeriklerle dolu festivalde, 
her yaş grubundan katılımcı unutulmaz
anlar yaşayacak. MESUT OSMAN VARLIK

“Yaza Merhaba Festivali” başlıyor

Türkiye’nin en köklü kültürel
miraslarından biri olan ve bu yıl 566. 
kez gerçekleştirilen Akhisar Çağlak
Festivali, kapsamında kortej yürüyüşü
düzenlendi. Manisa Büyükşehir 
Belediye Başkanı Mimar Ferdi Zeyrek’in
de katıldığı Tahir Ün Caddesi’nden
Şeyh İsa Camii’ne kadar süren kortej,
büyük ilgi gördü. 

Başkan Zeyrek, “Bu festival,
miraslarımızın yarınlara taşınması
açısından çok kıymetli. Manisa’mız
artık dolu dolu festivalleri bir 
gelenek haline getirdi” diyerek
etkinliğin önemini vurguladı.

Kültürel buluşma
İlk kez 1459 yılında düzenlenen ve bu

yıl 18 Mayıs-2 Haziran tarihleri arasında
566’ncısı gerçekleştirilen Akhisar Çağlak
Festivali’nde kültürel buluşmalar, cirit
müsabakaları, spor turnuvaları, konserler ve daha
birçok renkli etkinlik, vatandaşlarla buluşacak. 

Festival kapsamında, geleneksel kortej yürüyüşü
de gerçekleştirildi. Manisa Büyükşehir Belediye
Başkanı Mimar Ferdi Zeyrek’in de katıldığı kortej
yürüyüşünde, Akhisar Kaymakamı Mustafa Can,

Akhisar Belediye Başkanı Besim Dutlulu, Akhisar
Cumhuriyet Başsavcısı Sebahattin Erkaya, Manisa
Esnaf ve Sanatkarlar Odaları Birliği Başkanı Hasan
Geriter, Akhisar Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim
Kurulu Başkanı Sami Karaoğlan, Akhisar Eski
Belediye Başkanlarından Ahmet Dutlulu, siyasi
partilerin ve sivil toplum örgütlerinin temsilcileri,

mahalle muhtarları ile vatandaşlar katıldı.
Belediye Başkanı Ferdi Zeyrek, “Ne

mutludur ki her yıl büyüyerek devam
eden bu festivalimiz, vatandaşlarımızla da
buluşup dolu dolu bir festival haline
geldi. Manisa’m artık dolu dolu
festivalleri bir alışkanlık, gelenek haline
getirmiştir. Geçtiğimiz ay Uluslararası
Manisa Mesir Macunu Festivali’nde de
dolu dolu bir festival geçirmiştik. 
17 ilçemizde tüm bu değerlerimizi
vatandaşlarımızla buluşturmaya 
devam edeceğiz” diye konuştu.

Mirasımıza sahip çıkın
Şeyh İsa’nın dönemin bilim insanı

ve alimlerinden olduğunu belirten 
Başkan Ferdi Zeyrek, “Bu bir festivalden
daha öte, miraslarımızın yarınlara
taşınması açısından bizler için çok

önemli. Yıllar geçtikçe çoğalarak ve büyüyerek
devam edecektir. Çağlak Festivali, ülkemizin en 
kadim festivalleri arasında yer almaktadır. Bu
festivalimiz bugünlere olduğu gibi yarınlara da ışık
tutacaktır. Buna aracılık ettikleri için emeği 
geçen herkese teşekkür ediyorum” ifadelerini
kullandı. HABER MERKEZİ

Akhisar’da Çağlak Festivali coşkusu
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Konak Belediyesi, ‘Engelli, Yaşlı
ve Özel Gereksinimli Bireyler için Afet
Stratejisi ve Risk Azaltma Yöntemleri’
seminere ev sahipliği yaptı. Afet
Dayanışma Ağı ve İzmir
Kültürpark Rotary Kulübü ve  Konak
Belediyesi, işbirliğiyle gerçekleşen
seminerde olası bir afette neler
yapılması gerektiği anlatıldı. 

Engelsiz turizm 
Konak Belediyesi Güzelyalı Nazım

Hikmet Kültür Merkezi’nde
gerçekleştirilen etkinlikte Sosyal
Pedagog, Erişilebilir Kent
Düzenlemeleri ve Engelsiz Turizm
Uygulamaları Uzmanı Adem
Kuyumcu, afet öncesi hazırlıklarda ve
afet sonrasında erişilebilirliğin önemini
vurguladı. “Afetlere hazır mıyız?”
sorusunun sorulduğu semineri
Konak Belediyesi Afet İşleri Müdürü
Şebnem Firdevs Karakaya ile birlikte
Konak Afet Merkezi (KAM) Arama
Kurtarma Timi de takip etti.

Seminerin açılış konuşmasını
gerçekleştiren Konak Belediyesi Afet
İşleri Müdürü Şebnem Firdevs
Karakaya, Konak Belediyesi’nin
kapsayıcı bir afet stratejisi oluşturma
çabasında olduğunu vurguladı.
Karakaya konuşmasında şu ifadelere
yer verdi: “Afetler, hepimizin yaşamını
aniden ve derinden etkileyebilecek

olaylardır. Ancak bazı bireyler; yaşlılar,
engelliler ve özel gereksinimli
vatandaşlar, çok daha kırılgan hale
gelir. Bu nedenle afet yönetimi
süreçlerinde kapsayıcı, eşitlikçi ve
erişilebilir çözümler üretmek, yerel
yönetimlerin en önemli sorumlulukları
arasındadır. Konak Belediyesi olarak
biz, tüm toplum kesimlerini içe alan,

dayanışma temelli afet hazırlık kültürü
oluşturmak için çalışıyoruz.”

Sosyal Pedagog, Erişilebilir 
Kent Düzenlemeleri ve Engelsiz
Turizm Uygulamaları Uzmanı 
Adem Kuyumcu, gerçekleştirdiği
kapsamlı sunumda afet stratejisinde
erişilebilirliğin önemine dikkat çekti.
HABER MERKEZİ

Engelli, yaşlı ve özel gereksinimli bireylerin afette kaşılaştıkları zorlukları önlemek  için harekete geçen Konak

Belediyesi, ‘Afet Stratejisi ve Risk Azaltma Yöntemleri’ isimli seminer ile dayanışmanın önemine vurgu yapıldı  

Konak afette engelli
bireyleri düşünüyor

Çiçek festivalinde 
renkli görüntüler

Karşıyaka Belediyesi tarafından bu
yıl 22’ncisi düzenlenen Çiçek
Festivali, İzmir’in dört bir yanından
binlerce vatandaşı Bostanlı Pazar
Yeri’nde buluşturdu. Karşıyaka
Belediye Başkanı Yıldız Ünsal,
“Çiçek Festivali, kentimizin doğaya
olan sevgisinin ve sürdürülebilirlik
vizyonunun en güzel örneklerinden
biri. Emek veren tüm üreticilere,
katılım sağlayan tüm yurttaşlara
gönülden teşekkürlerimi
sunuyorum” dedi. HABER MERKEZİ 

KARŞIYAKA

İzmir Büyükşehir Belediyesi, Buca’da
Hasanağa Parkı’ndaki büyük yenileme
çalışmasının ardından Fırat Yılmaz
Çakıroğlu Parkı’nın dönüşümü için
harekete geçti. Kozağaç Mahallesi
Özmen Caddesi üzerinde yer alan 5 bin
271 metrekarelik alanın yenileme
çalışmaları ilerliyor. Zemin düzeltme
çalışmalarının devam ettiği proje
kapsamında, parkın yeşil alanı, oyun
grupları ve spor alanları yeniden
düzenlenecek. Parkın yan tarafındaki boş
beton alan, yeşil alanla bütünleştirilerek
Bucalıların keyifle vakit geçirebileceği bir
kafeterya olacak.   BURCU YANAR 

Prof. Dr. Yıldız bıçaklı saldırıya uğradı

Çakıroğlu Parkı’nda büyük dönüşüm
Efes Selçuk Belediyesi, kent merkezinde
yer alan pazar yeri otoparkında 15 dakika
olan ücretsiz otopark kullanım süresini 45
dakikaya çıkardı. Pazar yeri otoparkında
ayrıca aylık otopark abonmanlığı
uygulaması da başladı. Efes Selçuk
Belediye Başkanı Filiz Ceritoğlu Sengel,
“Selçuk Esnaf ve Sanatkârlar Odası
Başkanımız Okan Kamak’ın ve birçok
esnafımızın bu konudaki taleplerini
dinledik. Vatandaşlarımızın 15 dakikalık
sürede işlerini tamamlaması mümkün
olmuyordu.  Belediye Meclisimizden
çıkan kararla ücretsiz süreyi 30 dakika
daha uzattık” dedi. HABER MERKEZİ

Selçuk’ta otoparkta yeni dönem

Lezzet ve kültürün
adresi: Gastrofest 

Ayvalık, bu yıl ilk kez düzenlenecek
olan GastroFest ile yerel mutfağını
vitrine taşıyor. Ayvalık Belediyesi
tarafından düzenlenen festival, 30-31
Mayıs ve 1 Haziran 2025 tarihlerinde
Kırlangıç Yaşam Merkezi'nde
yapılacak. Ayvalık Belediye Başkanı
Mesut Ergin, “Sözen Grup iş birliği ile
ilkini düzenleyeceğimiz “GastroFest
Ayvalık” kentimizin zengin
gastronomi kültürünün ulusal alanda
tanınması için fırsat sağlayacaktır”
dedi. HABER MERKEZİ

AYVALIK 

Bir sinema filmi belki
ama bana göre “tarihe
not düşen” bir 
Cumhuriyet öyküsü… 

Film; 25 Ekim 2024’te
gösterime girdi. 
Yani 7 ay önce… 

Ne yazık ki ben bu filmi
izlemekte geç kaldığımı
söylemeliyim. Yeni izledim
ve çok etkilendim. 

Film; Cumhuriyet’in ilk
yıllarında, Ahmet Adnan
Saygun’un, ilk Türk 
operasını besteleyip
sahnelemesinin 
öyküsünü anlatıyor…  

Atatürk; 1934’te 
Türkiye’yi ziyaret eden İran
Şahı Rıza Pehlevi’nin onuruna
Ahmet Adnan Saygun’dan
bir opera yazıp 
sahnelemesini istiyor… 

Saygun, Türkiye
Cumhuriyeti’nin ilk opera
eseri olan “Özsoy”u  26
günde tamamlıyor ve 19
Haziran 1934’te  Ankara Türk
Ocağı Sahnesi'nde seyirciyle
buluşturuyor… 

Atatürk ve İran Şahı
Pehlevi oyunu ayakta
alkışlıyor… Oysa, opera gibi
eserlerin yazılımı ve
sahnelenmesi öyle kısa
sürede olacak iş değildir. 
Bir yıl, iki yıl gibi çok uzun
zaman ister. 

Ama Ahmet Adnan
Saygun bir mucize
yaratmıştır.

Filmde; bu eserin
yaratılması sürecinde
yaşanan zorluklar, çekilen
sıkıntılar ve Atatürk’ün kültür
sanata bakış açısı yalın ve
çarpıcı bir dille anlatılıyor. 

HHH

Bu tür filmlerde izleyici
genellikle oyuncuların
girdikleri rolde, canlandırılan
gerçek kişilere ne kadar

benzeyip benzemediğini
merak eder. 

Ve başarı ölçüsünü de ne
yazık ki bu “görsel
takıntı”larla sınırlı tutar…
Örneğin;  Atatürk rolündeki
oyuncunun, Atatürk’e ne
kadar benzeyip
benzemediğine odaklanılır.
Yakıştı mı yakışmadı mı? 

Yani işin şekilciliği daha
çok ağır basar.  

Kişilerin ve olayların
sosyolojik ve felsefi boyutu ne
yazık ki ikinci planda kalır. 

Ben bir film eleştirmeni
değilim... 

Ancak bu film bugüne
kadar izlediğim “Atatürk”ün
konu edildiği filmler içerisinde
kanımca en etkileyicisi ve
başarılısı… 

Ya da bana öyle geldi. 
Filmde, başta yönetmen

Yağız Alp Akaydın olmak
üzere rol alan tüm oyuncuları
gönülden kutluyorum…

Hepsi çok yetenekliydi.
Giydikleri elbisenin hakkını
layıkıyla verdiler. 

Ancak, Ahmet Adnan
Saygun’u canlandıran Salih
Badem, (Hiç karşılaşmadım
ve tanışmadım. Sadece kimi
dizi ve filmlerden biliyorum)
mimikleriyle, inandırıcılığı ve
verdiği güven bakımından
olağan üstüydü… 

Bir başka ayrıtı; filmin
künyesinde her ne kadar
BKM yazsa da senaryo
yazımında DEM Partili TBMM
Başkanvekili merhum Sırrı
Süreyya Önder’in, de
imzasının bulunmasıydı. 

Sonuç olarak, izleyenlerin
bilgi dağarcığına önemli bilgi
kırıntıları bırakan bir film oldu. 

Tekrar kutluyorum. 
Ve Atatürk ile ilgili bu tür

filmlerin daha çok yapılması
gerektiğini düşünüyorum.

İDRİS AKYÜZ

Bir Cumhuriyet öyküsü! 
Bir Cumhuriyet Şarkısı..

İzmir-Kosava arasında
ticaret köprüsü

İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı
Dr. Cemil Tugay, Kosova
Cumhuriyeti İstanbul
Başkonsolosu Suzan Novoberdaliu
ve beraberindeki heyeti
makamında ağırladı. Kosova ve
İzmir arasında yapılabilecek ticari
işbirlikleri başta olmak üzere, bu yıl
94’üncüsü düzenlenecek İzmir
Enternasyonal Fuarı gündeme
geldi. Tugay, şehirlerin kalkınması
için çalışmaya hazır olduklarını
söyledi. HABER MERKEZİ   
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Genel Müdür
Reklam Grup Başkanı
NURETTİN SÖNMEZ

Türkiye’de giderek sıradanlaşan
sokak şiddeti, bu kez bir akademisyeni
hedef aldı. Toplumdaki şiddet
eğilimlerini analiz eden, bağımlılıkla
mücadele projelerinde yer alan ve
onlarca genç insanı topluma
kazandırmak için çalışan Sosyolog
Prof. Dr. Özkan Yıldız,  Bayraklı’da
bir benzin istasyonunda uğradığı
bıçaklı saldırıyla ölümden döndü.
Yıldız, “Can güvenliğimi nasıl
koruyacağımı düşünüyorum” derken,
saldırganın 20’nin üzerinde sabıkası
olduğu ortaya çıktı.

Sosyolog Prof. Dr. Özkan Yıldız
saldırıyı şöyle anlattı: “Cuma günü
saat üç sularında Bayraklı’da benzin
almak için benzin istasyonuna girdim.
İçeride kasada bir kuyruk vardı. Orada
25 yaşlarında kolları dövmeli bir
vatandaş vardı onunla ‘ne bakıyorsun,

neden önüme geçtin’ gibi bir
tartışmamız oldu. Ben de ‘önüne bak’
dedim. O da ‘bakmazsam, ne olur?’
diye karşılık verdi. Tartışma kısa
sürede kavgaya dönüştü ve bana
küfürler etmeye başladı. Sonrasında
dışarı çıktım. Ben çıkınca o da çıktı ve
bana yumruk attı. Kendimi korumaya
çalışırken yumruk yedim. Sonra
yüzüme bir bıçak darbesi aldım. Çok
ağır bir bıçak darbesiyle yüzüm kanlar
içinde kaldı. O an baygınlık geçirdim.
Araya girenler oldu ve onlar araya
girmeseydi belki de hayatta
olmayacaktım” dedi.

Toplumda şiddeti önleme
konusunda önlemlerin yetersiz
olduğunu vurgulayan Yıldız, “Olayın
ardından savcılar geldi. Araştırmalarda
sonra saldırganın, 20’nin üzerinde
sabıkası olan biri olduğu ortaya çıktı.

Bu olay her ne kadar bireysel bir
saldırı olsa da Türkiye’de şiddetin
gündelik yaşamın bir parçası haline
geldiğini gösteriyor. Şiddeti
engellemek için önlemler yetersiz.
Yakalansa ne olur diye ümitsizliğe
kapılıyorum. Yeni bir af konusu da
gündemde. Bu kişilerin mafyatik
kişiler olduğuna dair bilgiler de var.
Can güvenliğimi nasıl koruyacağımı
düşünüyorum. Ben hayatımın 11
senesini uyuşturucu kullanan
bağımlılarla ilgili projelerle geçirmiş
bir kişiyim. Bunları tanıyorum,
kollarındaki dövmelerden,
jargonlarından anlıyorum. Tüm bu
insanları topluma kazandırmak için
uğraşan bir sosyoloji profesörü olarak
böyle bir şeye maruz kalmam insanın
canını çok acıtıyor” ifadelerini
kullandı. BURCU YANAR

Sosyolog Prof. Dr. Özkan Yıldız,
Bayraklı’da benzin istasyonunda uğradığı
bıçaklı saldırıyla, ölümden döndü.
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Bornova Belediye Başkanı
Ömer Eşki, CHP İzmir
Milletvekili Ednan Arslan ile
birlikte altyapıdan sosyal
projelere, pazaryerlerinden sivil
toplum kuruluşlarına uzanan
kapsamlı saha turu gerçekleştirdi.
Tüm gün süren programda,
Bornova’yı adım adım dolaşan
ve yatırımları yerinde inceleyen
ikili, vatandaşlarla bir araya gelip
sorunları dinledi, çözüm
önerilerini paylaştı.

Taziye evi
Işıklar Mahallesi Muhtarı

Necati Karabulut ve Egemenlik
Mahallesi Muhtarı Şerif Ali
Altıparmak’ın katılımıyla

Işıkkent’ta projelendirilen taziye
evinin temeli atıldı. Altındağ
Merkez Mahallesi’ndeki yol
yapım çalışmalarını da yerinde
incelendi. Eşki ve Arslan, beton
mikserinin başına geçti, ekiplere
kolaylıklar diledi. Söz verdikleri

çalışmaları gerçekleştirdiklerini
söyleyen Eşki, “Esnafımızın da,
halkımızın da yanındayız.
Her alanda birlikte hareket
etmeye devam edeceğiz”
ifadelerini kullandı.
MESUT OSMAN VARLıK

Şehzadeler’de
Gençlik Haftası
Şehzadeler Belediyesi’nin 19-
25 Mayıs Gençlik Haftası
nedeni ile Şehzadeler Gençlik
Evi’nde düzenlediği etkinlikler
gençler arasında büyük ilgi
gördü. Hafta boyunca süren
programda gençler, hem keyifli
vakit geçirdi hem de yeni
beceriler kazandı.  Gençler,
Fanzin Atölyesi’nde Atatürk ve
gençlik temalı özgün
çalışmalar yaparak
yaratıcılıklarını ortaya koydu.
Bilim Atölyelerinde ise
eğlenceli deneyleryaptılar. İHA

CHP’li Ege Bölgesi Belediye
Başkanları Aydın Büyükşehir
Belediye Başkanı Özlem
Çerçioğlu ev sahipliğinde
biraraya geldi. Heyet yerel
yönetimler hakkında fikir
alışverişinde bulundu.
Çerçioğlu, "CHP Yerel
Yönetimler ve Dirençli
Kentlerden Sorumlu Genel
Başkan Yardımcımız ve
İstanbul Milletvekilimiz Gökan
Zeybek, Malatya Milletvekilimiz
Veli Ağbaba, İzmir Büyükşehir

Belediye Başkanımız Cemil
Tugay, Manisa Büyükşehir
Belediye Başkanımız Ferdi
Zeyrek, Muğla Büyükşehir
Belediye Başkanımız Ahmet
Aras, Denizli Büyükşehir
Belediye Başkanımız Bülent
Nuri Çavuşoğlu, Afyon
Belediye Başkanımız Burcu
Köksal, Uşak Belediye
Başkanımız Özkan Yalım ve
Kütahya Belediye Başkanımız
Eyüp Kahveci’yi ağırladık"
dedi. İHA

Çerçioğlu, başkanları ağırladı

2025 Yılı Emlak, Çevre Temizlik
ve İlan Reklam Vergilerinin 1.
taksit ödemeleri devam
ederken Merkezefendi
Belediyesi, 24 Mayıs
Cumartesi ve 25 Mayıs Pazar
günü veznelerin hizmet
vereceğini duyurdu.
Merkezefendi Belediyesi
veznelerde yığılma olmaması,
vatandaşların cezalı duruma
düşmemesi için çalışmalara
devam ediyor. 2025 Yılı Emlak,
Çevre Temizlik ve İlan Reklam

Vergilerinin 1. Taksit ödemeleri
Merkezefendi Belediyesi Ana
Hizmet Binası Veznesi, Tapu
ve Kadastro 18. Bölge
Müdürlüğü Veznesi,
Merkezefendi Kültür Merkezi
Veznesi ve Belediye web
sayfasından gerçekleştiriliyor.
Merkezefendi Belediyesi ana
hizmet binasındaki vezneler 24
Mayıs Cumartesi ve 25 Mayıs
Pazar günü 09.00 ile 17.00
saatleri arasında hizmet
verecek. İHA

Vezneler hafta sonu çalışacak

Türkiye’de giderek derinleşen
ekonomik kriz, en çok çocukları
vuruyor. Artan gıda fiyatları, daralan
aile bütçeleri ve yetersiz sosyal
destekler nedeniyle birçok öğrenci
okula aç gidiyor. Veliler çocuklarına
bir gevrek, bir ayran almanın bile lüks
hale geldiğini söylerken; öğretmenler
beslenme çantaları boş olan öğrenciler
karşısında çaresiz. Uzmanlara göre bu
tablo sadece fiziksel açlıkla sınırlı
değil; yeterli ve dengeli beslenemeyen
çocuklar hem zihinsel gelişimlerinde
geri kalıyor hem de akademik
başarıları düşüyor. Gıda yetersizliği
yalnızca yoksulluğun değil, çocukların
geleceğinin de temel tehdidi haline
gelmiş durumda. Eğitimciler ve sivil
toplum kuruluşları, devletin her
çocuğa en az bir öğün ücretsiz ve
sağlıklı yemek vermesi gerektiğini
vurgularken yetkililerin bu talepleri
geri çevirdiğini öne sürüyor.

Fatura çocuklara
Veli Der İzmir Şube Başkanı

Necati Kalafat, “Bizim gözlemlerimiz
ve velilerden gelen şikayetler
çocukların artık yemeğe erişemediğini
gösteriyor. Üç çocuğunuz varsa gevrek

ve ayranla karınlarını şişirecek bir
beslenme bile yapsalar onun bile
maliyeti öğrenci başına 70-80 lira
olmuş. Üç çocuk sadece birer şişe su
içse bile bunun günlük maliyeti 45 lira.
Dolayısıyla çok ciddi anlamda bir kriz
var. Ekonomik krizin faturası
çocuklarımıza ödetiliyor. Çocuklar aç
kalıyor. Bu çocuklar büyüme çağında
psikolojik ve bedensel olarak
gelişebilmeleri için sağlıklı
beslenmeleri şart” diye konuştu.

Aç bir çocuktan akademik başarı
beklemenin mümkün olmadığını
vurgulayan Kalafat, “Okul yemeği
koalisyonunu başlattık. 1 öğün
çocuklara yemek verilmesi talebimiz
var. Bu çok zor değil. Bunu Milli
Eğitim Bakanlığı’na bildirdik,
mahkemeye verdiler. Meclis’te ve
mahkemede alınan kararda ‘Devletin
asli görevi çocuklara yemek vermek
değil’ denildi. Peki soruyoruz o zaman
nedir devletin görevi? Bazı çocukların

yemek götüremediği, yiyemediği için
okula gitmediği bir ülkede,
öğretmenlerin beslenme çantalarını
görüp ağlamaklı olduğu bir ülkede
neden yemek verilmiyor? Bu en
temel ihtiyaç. Aç bir çocuktan
akademik bir başarı beklemek
mümkün değil. Biz tüm bunları
nasıl sağlanacağının projesini de
verdik. Ama kabul etmiyorlar”
açıklamasında bulundu.

Sağlıklı su da mı yok?
Necati Kalafat, “Sağlık bakanlığı

meydanlarda boy kilo ölçümü
yapıyor. Çocukların büyüdüğünde
düzgün bir boy kilo ölçüsüne sahip
olması beslenmeden geçiyor. Sen
bunu karşılamadıktan sonra çocuğa
niye tavuk döner yiyorsun sorusunu
soramazsın. Çünkü ucuz. Çocuk
ucuz diye içinde ne olduğunu
bilmediği şeyi yer. O yüzden devleti
bunu üstlenmesi gerekiyor.
Hadi yemek veremiyorsunuz.
İzmir’deki okullara arıtma sistemiyle
sağlıklı su da mı veremiyorsunuz?
Temel beslenme, barınma ve giyinme
üç çocuklu bir ailede asgari ücrete
denk geliyor.” 

Eğitime ‘açlık’ darbesi
Ekonomik kriz derinleştikçe çocuklar açlıkla sınanıyor. Velilerin bütçesi gevrek-ayranı bile
karşılayamazken, okula aç giden öğrenciler karşısında eğitimciler çaresiz olduklarını belirtiyor

BİR GEVREK VE AYRANIN BİLE LÜKS HALE GELDİĞİ ORTAMDA ÇOCUKLAR OKULA AÇ GİDİYOR

Meclis’te alınan kararda ‘Devletin asli görevi çocuklara yemek vermek değil’
denildiğini belirten eğitimciler, “Peki, o zaman nedir devletin görevi?’’ diye sordu.

Kuşadası Dilek Yarımadası Büyük
Menderes Deltası Milli Parkı içerisinde
bulunan Doğa Koruma ve Milli Parklar
Aydın Şube Müdürlüğü öğrencileri
ağırlamaya devam ediyor. Bu
çerçevede Sultanhisar ilçesi Bilim ve
Sanat Merkezi öğrencilerini Milli Park’ı
ziyaret etti. Ziyarette Milli Park’a özgü
endemik bitkileri de yakından görme
fırsatı bulan minikler, bölgede çevre
temizliği de gerçekleştirerek farkındalık
oluşturdu. Büyüklerin attığı çöpleri de
toplayan küçükler, duyarlılık çağrısında
bulunarak, büyüklere örnek oldu. İHA

Küçüklerden örnek temizlik
Aydın Gazeteciler Cemiyeti’nde
(AGC) Başkan Erman Çetin’in
vefatının ardından yapılan yönetim
kurulu toplantısında, Başkan
Yardımcısı Naci Eriş oy birliğiyle
başkanlığa seçildi. Cemiyetin yeni
yönetim yapısında boşalan yönetim
kurulu üyeliğine ise Abdurrahman
Fırat getirildi. Cemiyet yönetimi
tarafından yapılan açıklamada,
"Zamansız bir şekilde aramızdan
ayrılan merhum başkanımız Erman
Çetin’e bir kez daha Allah’tan rahmet
diliyoruz" denildi. İHA

AGC’nin yeni başkanı Eriş oldu

Denizli'nin Beyağaç Belediye Başkanı Sezayi Pütün,
Belediye Başkanı Ömer Günel’in ev sahipliğinde Kuşadası'nda

düzenlenen ‘Avrupa Birliği (AB) Doğal Şehirler Birliği ve
Küresel Belediye Başkanları İmza Törenin’de Beyağaç'ın

resmen birliğe katıldığını müjdeledi. İHA

Beyağaç, Avrupa Birliği’nde

Kılıç: Sabah akşam 
karbonhidrat yiyorlar
Eğitim İş Konak Temsilcilik Başkanı
Recep Kılıç, “Konak’ta 140 okul var. Biz
okulları gezdiğimiz zaman birçok
öğretmen arkadaşımızdan çocukların
çok yetersiz beslendiği, sabah, öğlen ve
akşam karbonhidrat ağırlıklı beslendiğini
duyuyoruz. Aslında bu da bir açlık türü.
Yeterli proteine erişememek de bir açlık
türüdür. Çocuklar
gidiyor evde
makarna yiyor,
sabah geliyor
gevrek yiyor. Artık
gevrek ayran bile
bazı aileleri
zorlamaya
başladı. Çünkü
aileler çocuğuna
günlük en az 50-
60 lira para
verecek ki o
çocuk onları alabilsin” dedi. Sağlıklı
gıdaya erişemeyen çocuklarda obezite
oranlarının arttığına dikkat çeken Kılıç,
“Çocuklar yumurta, et, sebze, peynir gibi
besinleri tüketemiyor. Biz tüm bunlar için
okul yemeği koalisyonunu başlattık.
Meclis’te bu konu ama reddedildi” dedi.

Öğrencilere 
ödül yağdı
Muğla Valiliği himayesinde, İl
Millî Eğitim Müdürlüğü
tarafından yürütülen "Bir Kitap
Bir İnsan" projesi kapsamında
Mart ayında düzenlenen
"Değerlerimin Işığında
Eserlerim" yarışmasında
dereceye giren öğrenciler,
ödüllerine kavuştu. Yarışma
sonucunda başarılı bulunan
öğrencilere ödülleri, Muğla İl
Millî Eğitim Müdürü Emre Çay
tarafından takdim edildi. Çay,
öğrencilerin eserlerini büyük bir
ilgiyle inceledi. İHA

Didim Belediye Başkanı Hatice
Gençay, Kültür ve Turizm
Bakanı Mehmet Nuri Ersoy’u
ziyaret etti.
Ziyaretle ilgili değerlendirme
yapan Başkan Gençay, "Kültür
ve Turizm Bakanımız Mehmet
Nuri Ersoy’u makamında
ziyaret ettik. Kendilerine bizi
ağırladıkları ve destekleri için
şükranlarımızı sunarız.
Didim’in sahip olduğu tarihi,
kültürel ve doğal mirasın
korunması ve turizm
potansiyelinin daha da
güçlenmesi adına verimli bir
görüşme gerçekleştirdik.
Didim için işbirliğiyle üretmeye
devam edeceğiz" dedi. İHA

Başkan Gençay, 
Bakan Ersoy ile 
biraraya geldi

RECEp 
KıLıç

NECATİ
KALAFAT

Burcu Yanar
info@haberekspres.com.tr

ÖZEL HABER

Başkan Eşki ve vekil
Arslan halkla buluştu
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İlk 100’deki firmaların
70’inin yüzü gülmüyor!

EGE BÖLGESİ SANAYİ ODASI, BÖLGENİN EN BÜYÜK 100 FİRMASINI AÇIKLADI

Ege Bölgesi Sanayi Odası
(EBSO), üretimden satışlar kriterine
göre 100 büyük firmayı, düzenlediği
basın toplantısı ile açıkladı.
Listedeki ilk 10 firma Star Rafineri
A.Ş. Aliağa Şube, Tüpraş Türkiye
Petrol Rafinerileri A.Ş. İzmir
Rafineri Müdürlüğü, Petkim
Petrokimya Holding A.Ş., İzmir
Demir Çelik Sanayi A.Ş., Philip
Morris Tütün Mamulleri San. ve
Tic. A.Ş. Torbalı Şube, JTI Tütün
Ürünleri Sanayi A.Ş., Abalıoğlu
Yağ San. ve Tic. A.Ş., Abalıoğlu
Lezita Gıda Sanayi A.Ş. Entegre
Tesisi Şube, Kardemir Çelik Sanayi
A.Ş. Aliağa Şube, Ravago
Petrokimya Üretim A.Ş., oldu.

Toplantıda konuşan EBSO Yönetim
Kurulu Başkanı Ender Yorgancılar,
“100 büyük firmada kar bildiren
firma sayısı 64, AR-GE çalışması
yapan firma sayısı 55, yabancı
sermayeli 25, ihracat yapan firma
sayısı da 92. Bu rakamlar içinde
bizi en çok sevindiren kısım ilk
100 firmanın 92’sinin ihracat
yapması. Geçmiş yıllarda 70
civarlarındaydı ama her geçen yıl
artık firmalarımız ihracat yapma
kapasitesine artırdılar, yeni
pazarlara açılma imkanını
sağladılar. 100’den sonraki
firmalarımızda da yaklaşık 6 bin
firmamızda da bu oranların bu
seviyelere gelmesi geleceğimiz ve

ülkemiz açısından son derece
önemli” dedi.

Listedeki ilk 10 firmada genel
bir değişiklik olmadığını aktaran
Yorgancılar, “İlk 10 firma
üretimden satışların yüzde 63’ünü
gerçekleştiriyor. Buradaki Star
Rafineri, Tüpraş ve Petkim petro-
kimya üzerinde sadece İzmir’de
değil, ülkemizdeki en büyük
firmaların başında geliyor. Demir-
çelik sektörü de aynı şekilde.
Üretimden satışlar 2023 ile 2024
yılını karşılaştırdığımızda 2023
yılında 800 milyar lira civarında
üretimden satış vardı, 2024 yılında
bu 1 trilyon 53 milyar rakamına
ulaştı. Cari orandaki değişim oranı

yüzde 32, reel değişim oranı yüzde
8 aşağıda, dolar bazında da yüzde
4.3’lük gerileme var. Enflasyon
rakamının üzerinde bir büyüme
gerçekleştirememişler. Net
satışlarda geçen sene 850 milyar lira
civarında olan rakam bu yıl 1 trilyon
128 milyar liraya ulaşmış.
Özkaynaklar da 600 milyar liradan,
754 milyar liraya çıkmış. Borçlar da
450 milyardan 620 milyara çıkmış.
Üretimden satışlarıyla, net satışları
karşılaştırdığınızda borçları
satışlarının büyümesinden daha
fazla. Sanayici yine bankalara
gitmiş, bankalardan borç alarak
sistemi çevirmeye gayret etmiş”
diye konuştu. haBer merKeZİ

‘Özkaynaklar
borçlara gitti’
Özkaynakların borçları içindeki
oranının 2023 yılında yüzde 57
olan özkaynakların şimdi 54.9’a
düştüğünü aktaran Yorgancılar,
"Özkaynaklar, kredi kullandığınız
müddetçe aşağıya doğru iniyor.
Borçluluk oranı arttığı müddetçe
özkaynaklardan yiyorsunuz. Bu
yıl İMKB'de ilk 500'ü incelerseniz
ilk 3 aylık sonuçlarda ilk 100'deki
firmaların yüzde 70-80'i zarar etti.
Sanayiciler motivasyonunu
kaybetme noktasında. Morali
bozmayacağız, daha iyi bir
noktaya getirmek için hep
beraber çalışacağız çünkü bu
ülke bizim" dedi.

‘Hallerin denetimi
bakanlığa geçiyor’

CHP Bursa Milletvekili
Orhan Sarıbal, TBMM’de
düzenlediği basın
toplantısında büyükşehir
belediyelerinin hal denetimi
yetkisinin Ticaret
Bakanlığı’na
devredilmesine yönelik
hazırlanan düzenlemeye
tepki gösterdi. Toptancı
hallerinin kurulmasına ilişkin
iznin
belediyelerden
alınarak bakanlığa
devredilmesini
“açık bir yetki
gaspı” olarak
değerlendiren
Sarıbal,
kamuoyuna
“kayıtdışılığı
önleyecek”, “üreticiyi
destekleyecek”, “rekabeti
adil kılacak” gibi
söylemlerle sunulan
düzenleme ile gerçekte
üreticiyi, tüketiciyi ve yerel
yönetimleri dışlayan
merkeziyetçi bir yapı
hedeflendiğini vurguladı.
Söz konusu yasa taslağının
CHP’nin kazandığı
büyükşehir belediyelerine
yönelik bir rövanş girişimi
olduğunu belirten Sarıbal,
“AKP seçimle alamadığını
şimdi masa başı

düzenlemelerle almaya
çalışıyor. Belediyelerin
yetkisini merkeze çeken bu
anlayış, halkın iradesine de,
üreticiye de düşman”
ifadelerini kullandı. Yeni
düzenlemeyle çiftçinin
yaşadığı temel sorunların
çözülmeyeceğini belirten
Sarıbal, “Bu kanun nitelikli
ve güvenli gıdaya

ulaşmamızı
sağlayacak mı?
Hayır! Çiftçinin
zarar etmesini
engelleyecek mi?
İsrafın önüne
geçecek mi?
Depolama sorunu
çözülecek mi?
Gıda güvenliği

sağlanacak mı? Asla!
Mazot fiyatını çiftçi mi
belirliyor? Hayır! Ama
cezasını çiftçiye kesecekleri
yeni bir sömürü düzeni
kuruyorlar. Bu yasa, küçük
üreticiyi sistem dışına
atacak. Hal esnafını
itibarsızlaştıracak.
Belediyeleri
işlevsizleştirecek. Tarlayı
açık cezaevine çevirecek.
Bu düzenleme üreticiyi
zincire vuran yeni bir
ekonomik darbedir” diye
konuştu. haBer merKeZİ

EBSO Başkanı Ender Yorgancılar, 100 Büyük Sanayi Kuruluşu’nu duyurdu. Yorgancılar, ilk 10’un
değişmediğini belirterek , “İlk 3 aylık sonuçlarda ilk 100'deki firmaların yüzde 70'i zarar etti” dedi

TARİŞ’ten üreticiye
30 bin liralık müjde

Künkcü, şoförlerle buluştu

TARİŞ Üzüm Birliği
Başkanı Ferhat Şen, üreticilere
hem sevindirici bir haber verdi
hem de önemli uyarılarda
bulundu. TARİŞ Üzüm Birliği
ve TARİŞ Alaşehir Kooperatifi
iş birliğiyle düzenlenen ve
üzümde kalıntı sorununun ele
alındığı toplantı, Şehit Fethi
Sekin Konferans Salonu’nda
gerçekleştirildi.

Kalıntı sorunu
Toplantının açılış

konuşmasını yapan Başkan
Ferhat Şen, son 3 yılda düzenli
olarak Kooperatife üzüm teslim
eden üreticilere Haziran ayı
başında Kurban Bayramı
öncesinde 30 bin TL avans
verileceğini söyledi. Şen,
bayram öncesi verilecek
avansın müjdesini verdikten
sonra kalıntı konusunda

üreticileri uyardı. Kalıntının, dış
pazarlarda Türk üzümünün
itibarını zedeleyebileceğine
dikkat çeken Şen, üreticilerden
ruhsatsız ilaç kullanmamalarını
ve kalıntısız ürün üretimine
azami özen göstermelerini
istedi. Şen, "Alıcı ülkeler kalıntı
ve yasaklı maddeler konusunda
çok hassas davranıyor. Azalan
pazarlarımızı tamamen
kaybetmemek adına

üreticilerimizi uyarıyorum.
Pestisit ciddi bir sorun.
Çalışmalarımız devam ediyor.
Kooperatiflerimize laboratuvar
kazandıracağız" dedi.

Toplantıya katılan Manisa İl
Tarım ve Orman Müdürü
Metin Öztürk de üreticilere
uyarılarda bulundu. Öztürk,
yasaklı aktif maddelerin
kullanımı halinde ürünlerin
imha edileceğini hatırlattı. İha

AYESOB Başkanı Muhammet Ali Künkcü,
Didim’de şoför esnafıyla biraraya geldi. Didim
Şoförler ve Otomobilciler Odası Başkanı Barış
Şam, yönetim ve denetim kurulu üyelerinin
düzenlediği yemek programına katılan Başkan
Künkcü, " Didim’de hem oda başkanımız, hem de
yönetim ve denetim kurullarımızla bir araya
gelmek benim için büyük bir mutluluk. Her fırsatta
desteklerini açıkça gösteren Başkanımız Barış
Şam’a ve ekibine teşekkür ediyorum. Bu güçlü
birliktelik, bize ve tüm esnaf teşkilatımıza moral ve
motivasyon oluyor. Aydın’daki tüm odalarımızla
birlikte, aynı kararlılıkla esnafımız için çalışmaya
devam edeceğiz" dedi.

Yemekte konuşan Didim Şoförler ve
Otomobilciler Odası Başkanı Barış Şam,
"Kendisine bizlere ve esnafımıza katkılarından
dolayı çok teşekkür ediyor, çalışmalarında
başarılarının devamını diliyorum" dedi. İha

522 Mayıs 2025 PerşembeHABERLER

Amerikan halkı ile
Türk halkının,
SİYASETÇİ belirleme ve SEÇME

stilleri, inanılmaz benzerlikler taşıyor...
Özellikle içinde bulunduğumuz
1980 sonrası,
AMERİKA liderlerine bakıp

incelediniz mi hiç?
Seçen halklar,
Aynı çizgide...
Seçilenler,
Aynı özelliklerde yaşayıp

yaşatıyorlar...
Örneğin?...
Jimmy Carter
Ukdesine alıp yönetmek istediği

ülkelerde,
Askeri darbeler yaptırdı...
George W. Bush
Sömürmek istediği ülkelerde,
Dinsel cemaatler kurdurup besledi...
Bill Clinton
Oval ofiste,
Seks partileri düzenledi...
Barack Obama
Emperyalist düşünce kuruluşlarını,
Dolar milyarderi yaptı...
Donald Trump...
Hile,
Yalan,
Yolsuzluk,
Densizlik örneklerini sergiledi...
Türkiye'de mi?
1940 sonrasından günümüze kadar,
Yukarıdaki ABD başkanlarının ve

halkının yaptıklarını,
Dış dünyayı yönetmek hariç,
mislisiyle yaşıyor ve yaşatmıyor

muyuz?...
HHH

Benzerliklerin SEBEBİ Mİ?...
Hani bir halk deyimi var?
Nerde çokluk,
Orda b*kluk...
İki halkın içinde bulunduğu

demografik ve sosyolojik durumu
inceleyin,

Hak vereceksiniz benzerliklerine ...
Amerika kıtası
1492 yılında,
Kristof Kolomb tarafından keşif

edildikten sonra,
Beyaz Britanyalılar
İtalyanlar
İspanyollar
Portekizliler
Yunanlılar
İrlandalılar
Fransızlar
Sonra da Almanlar
Kıtaya gidip kaynaştılar...
Gidenlerin hepsi aynı özellikleri

taşıyorlardı?...
Korsancılık,
Yankesicilik,
Hırsızlık,
Gaspçılık ...
1776 yılında
George Washington,
Birleşik Devletleri kurunca da,
Aynı yöntemlerle ve emperyalist

duyguyla,
Dünyaya hükmetmeye başladılar...

HHH

Anadolu halklarının
Demografik ve sosyolojik yapısı da

neredeyse aynı benzerlikleri taşıyor...
Sadece,
Dünyaya hükmetme gücü hariç ...
Hun
Sabir
Hazar kavimlerinden sonra...
Anadolu'da...
Bizanslılar
Ermeniler
Yahudiler
Süryaniler
Gürcüler
Rumlar
Türkler
Araplar
Kürtler...
Yaşamaya başladılar...
Başladılar da!
İşin ilginç yanı?
Türkleri Türkler
Kürtleri Kürtler
Milliyetçileri milliyetçiler
İslamı müslümanlar TEMSİL

etmiyorlar...
Yönetenlerin hiçbiri orjin değil...
Zaten,
Geri kalmışlığın,
Dışa bağımlılığın SEBEBİ de bundan

dolayı değil mi?...
HHH

ATATÜRK ile,
Cumhuriyet dönemi büyük ŞANS

oldu,
Ama yukarıda saydığım demografik

yapının ele avuca sığmaz halleri,
Bu şansı da maalesef ıskaladı...
Belki de,
Rus subayın dediği gibi,
ATATÜRK,
Yanlış milleti kurtarmıştı !...

İsmet Orhan

İki benzer
halk!...
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Bir milyon kişiye erken emeklilik 

Ege Kuru Meyve ve
Mamülleri İhracatçıları
Birliği, kuru incirde
aflatoksin oluşumunun
önüne geçmek amacıyla
hazırladığı proje olan
“Aflatoksinli Kuru İncir
Bertaraf Projesi” ile
aflatoksinli incirleri
üyelerinden toplayarak
biyogaz tesislerinde
enerjiye dönüştürüyor.

EKMİB, projesiyle
İspanya’da düzenlenen
INC’nin 42. Uluslararası
Kuru ve Kabuklu 
Meyveler Kongresinde
sürdürülebilirlik ödülüne
layık görüldü.

İnsan sağlığı
EKMİB Başkanı

Mehmet Ali Işık,
“Projemiz, birinci planda
insan sağlığına önem
verdiğimizi gösteriyor.
Çevresel anlamda
sağladığımız bir çalışmadır.
İncirimiz maalesef iklimsel
şartlardan etkilenen
ürünlerin başında geliyor.
Üretim, depolama alanında
toksin üretme özelliğine
sahip. Bildiğiniz gibi
buğdayda pirinçte,

baharatlarda da kuru
meyvelerde de yaşanıyor.
Dünya Kodeks
standartlarına göre insan
sağlığına uygun bir şekilde
üretilmesi gerekiyor. 2024
kurak bir yıldı. Aflatoksin
oranı da doğal olarak
yüksekti. Sezon başında bir
limit belirliyoruz. Bütün
ürünlerden numune
alınıyor. Çıkan
değer
ihracatçılara
duyuruluyor.
İşledikleri
ürünlerden
belirtilen
miktarları
yüzde 1.5 idi.
Aflatoksin ile
yüzde 2.5
oranında
aflatoksin ve
okratoksinli incirleri
ihracatçılarımızdan
topluyoruz. Biyogaz
firmasına göndererek
imhasını sağlıyoruz. 60 bin
ton ihracatta bin 500 ton
incirin imhası sağlanıyor.
Tüketiciye bu ürünün geri
gitmemesini, piyasaya
sürülmemesini sağlamış
oluyoruz. Bunun dünyada

eşi benzeri yok. Elektriğe
dönüştürerek
sürdürülebilirliği sağlıyoruz.
Bu proje bize ödül getirdi. 8
ülke müracaat etti. Mor ışık
altında, lazer makinalarıyla
insan eliyle kontrol ediliyor.
Bakanlık, inceliyor
standarda uyanlar geliyor,

uymayanlar imha
ediliyor” dedi.

INC Türkiye
Büyükelçisi Ahmet

Bilge Göksan,
“Gelecek
rekolteye ait

çalışmalarımızı
ifade ediyoruz.

Çalışmamızla
ödüllendirilmek
mutlu etti.
İhracatçılar

olarak mücadele
içindeyiz.

Platformlarda
sesimizi çıkarmaya

çalışıyoruz. Aynı ürünü
Uzak Doğu’ya ihraç
ediyorsunuz sorun yok.
Tarım Bakanlığımız gerekli
denetimi de yapıyor. İhraç
ederken sıkıntılarımız
oluyor, bakanlığın bize
yardımcı olması lazım, bu
bizim elimizde olan bir şey

değil. Çözemiyoruz. Çıkan
oranlar milyonda bir”
ifadelerini kullandı.

EKMİB Başkanı
Mehmet Ali Işık, Türk
ihracatçısının inanın çok
büyük bir başarısı var
burada biz bu kadar zor
ürünü bu hava şartlarında
yine aynı ihracatımızı
yatmaya başladık başardı.
Çiftçimizin ürün kaybını
geri kazanmış olduk” dedi.

Destek görmedik
Türkiye İhracatçılar

Meclisi Yönetim Kurulu
Üyesi Birol Celep,
Bakanlığın incir
ihracatçısının yanında
olmadığını söyleyerek,
“Üreticiler çoğu zaman
hangi pestisistin ne dozda
ne zaman uygulanacağını
bilmiyor. Üreticilerin
birçoğu zirai ilaç
firmalarının
yönlendirmesiyle hareket
ediyor. Denetimler, tedarik
zincirinin her aşamasında
yapılmalı. Türkiye’de ise
ürün pazarda iken denetim
yapılıyor. Kayıp ve
izlenebilirlik eksikliği var”
dedi. HABER MERKEZİ

Çözemiyoruz
yardım edin!

İNcİr İhracatçılarıNdaN baKaNlığa ‘zEhİr’ çağrısı: 

İzmir Şoförler ve Otomobilciler
Esnaf Odası Başkanı Erkan Özkan,
taksi araçlarına yeni nesil yazar kasa
-elektronik ödeme kaydedici cihaz
(ÖKC) takılmasını zorunlu kılan
uygulamayla ilgili önemli
açıklamalarda bulundu. Özkan, bu
uygulamanın kayıt dışılıkla
mücadeleyi hedeflediğini ancak
sahadaki taksi esnafı için ciddi mali
yükler getirdiğini vurguladı.

Yüksek maliyet
Başkan Özkan, “Taksi

sahiplerimiz akaryakıt, yedek parça,
bakım giderleri, sigorta primleri ve
vergi yükümlülükleri gibi pek çok
kalemde zaten ciddi maliyetlerle
mücadele ediyor. Şimdi ise binlerce

lira tutan cihaz maliyetleri, yazılım
güncellemeleri, bakım giderleri ve
internet bağlantısı zorunluluğu gibi
yeni yükümlülükler ortaya çıkmıştır.
Bu yük, esnafımız için sürdürülemez
boyutlara ulaşmıştır” dedi.

Cihazların sağlıklı çalışabilmesi
için gerekli olan teknik altyapının
her bölgede aynı kalitede

sunulmadığını belirten Özkan, 
bu durumun sistem kesintilerine 
yol açabileceğini, dolayısıyla
hizmetin aksaması ve esnafın
haksız cezalara maruz kalması
riskini taşıdığını söyledi.

Vergi düzenlenmesi
Özkan, uygulamanın tamamen

kaldırılması mümkün değilse dahi,
en azından taksici esnafının
üzerindeki yükün hafifletilmesi için
vergi düzenlemesi yapılması
gerektiğine dikkat çekerek, “Toplu
taşıma sektöründe olduğu gibi KDV
oranı yüzde 1’e çekilmeli. Bu hem
sistemin daha adil hale gelmesini
sağlar hem de esnafımıza nefes
aldırır” dedi. HABER MERKEZİ

Yeni uygulamaya tepki

Tarım maliyetleri
tırmanıyor!..
Tarım-Girdi Fiyat Endeksi 2025 yılı
mart ayında bir önceki aya göre
yüzde 1,80, bir önceki yılın aynı ayına
göre yüzde 29,73 oranında arttı.
Ayrıca, on iki aylık ortalamalara göre
de fiyatlar yüzde 36,16 yükseldi. Ana
gruplar bazında incelendiğinde,
tarımda kullanılan mal ve hizmetler
endeksi aylık yüzde 2,08 artarken,
tarımsal yatırıma katkı sağlayan mal
ve hizmetler endeksi ise yüzde 0,15
oranında yükseldi. Yıllık bazda ise
tarımda kullanılan mal ve hizmetler
yüzde 29,10, tarımsal yatırıma katkı
sağlayan mal ve hizmetler yüzde
33,53 artış gösterdi. HABER MERKEZİ

6 22 Mayıs 2025 Perşembe EKONOMİ

Ege Kuru Meyve ve Mamulleri İhracatçıları Birliği, INC’nin kongresinde sürdürülebilirlik ödülünü aldı.

INC Türkiye Büyükelçisi Ahmet Bilge Göksan, “İnciri ihraç ederken
aflatoksin sebebiyle sıkıntılarımız oluyor, bakanlığın bize yardımcı
olması lazım, bu bizim elimizde olan bir şey değil. Çözemiyoruz” dedi

ELEKTROFİZYOLOJİ İŞ İSTASYONU VE HÜCRE KÜLTÜRÜ
LABORATUVARINDA KULLANILMAK ÜZERE MAL VE 

CİHAZ SATIN ALINACAKTIR
İDARİ VE MALİ İŞLER DAİRE BAŞKANLIĞI 

YÜKSEKÖĞRETİM KURUMLARI
Elektrofizyoloji İş İstasyonu ve Hücre Kültürü Laboratuvarında Kullanılmak Üzere Mal ve
Cihaz Alım İşi mal alımı 4734 sayılı Kamu İhale Kanununun 19 uncu maddesine göre açık ihale
usulü ile ihale edilecek olup, teklifler sadece elektronik ortamda EKAP üzerinden alınacaktır.
İhaleye ilişkin ayrıntılı bilgiler aşağıda yer almaktadır:
İKN : 2025/754208
1-İdarenin
a) Adı : İDARİ VE MALİ İŞLER DAİRE BAŞKANLIĞI 

YÜKSEKÖĞRETİM KURUMLARI
b) Adresi : Gazi Mustafa Kemal Mah. Kaynaklar Cad. Seyrek 

Kampüsü MENEMEN/İZMİR
c) Telefon ve faks numarası : 02324930000 - 11029 - 2328447122
ç) İhale dokümanının görülebileceği 
ve e-imza kullanılarak indirilebileceği 
internet sayfası : https://ekap.kik.gov.tr/EKAP/
2-İhale konusu mal alımın
a) Adı : Elektrofizyoloji İş İstasyonu ve Hücre Kültürü 

Laboratuvarında Kullanılmak Üzere Mal ve Cihaz Alım İşi
b) Niteliği, türü ve miktarı : 12 Kısım - 14 Kalem Mal ve Cihaz Alımı

Ayrıntılı bilgiye EKAP’ta yer alan ihale dokümanı içinde 
bulunan idari şartnameden ulaşılabilir.

c) Yapılacağı/teslim edileceği yer : İzmir Bakırçay Üniversitesi Gazi Mustafa Kemal 
Mahallesi, Kaynaklar Caddesi Seyrek Menemen / İZMİR

ç) Süresi/teslim tarihi : Sözleşmenin imzalanmasını müteakip ürünlerin tamamı 
120 (yüzyirmi) takvim günü içerisinde teslim edilecektir.

d) İşe başlama tarihi : Sözleşmenin imzalanmasına müteakip
3-İhalenin
a) İhale (son teklif verme) 
tarih ve saati : 18.06.2025 - 11:00
b) İhale komisyonunun toplantı 
yeri (e-tekliflerin açılacağı adres) : İzmir Bakırçay Üniversitesi İdari ve Mali İşler Daire 

Başkanlığı Gazi Mustafa Kemal Mahallesi, Kaynaklar 
Caddesi Seyrek Menemen İZMİR

4. İhaleye katılabilme şartları ve istenilen belgeler ile yeterlik değerlendirmesinde uygu-
lanacak kriterler:
4.1. İsteklilerin ihaleye katılabilmeleri için aşağıda sayılan belgeler ve yeterlik kriterleri ile fiyat dışı
unsurlara ilişkin bilgileri e-teklifleri kapsamında beyan etmeleri gerekmektedir.
4.1.1.3. İhale konusu malın satış faaliyetinin yerine getirilebilmesi için ilgili mevzuat gereğince
alınması zorunlu izin, ruhsat veya faaliyet belgesi veya belgelerine ilişkin bilgiler:
DIN/ISO 9001 Sertifikası
ISO 13485 veya ISO 9001 Sertifikası
TSE Hizmet Yeterlilik Belgesi
4.1.2. Teklif vermeye yetkili olduğunu gösteren bilgiler;
4.1.2.1. Tüzel kişilerde; isteklilerin yönetimindeki görevliler ile ilgisine göre, ortaklar ve ortaklık
oranlarına (halka arz edilen hisseler hariç)/üyelerine/kurucularına ilişkin bilgiler idarece EKAP’tan
alınır.
4.1.3. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen teklif mektubu.
4.1.4. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen geçici teminat bilgileri.
4.1.5 İhale konusu alımın tamamı veya bir kısmı alt yüklenicilere yaptırılamaz.
4.2. Ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken kriterler:
İdare tarafından ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin kriter belirtilmemiştir.
4.3. Mesleki ve teknik yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken kriterler:
4.3.1. Yetkili satıcılığı veya imalatçılığı gösteren belgelere ilişkin bilgiler:
a) İmalatçı ise imalatçı olduğunu gösteren belge veya belgelere ilişkin bilgiler,
b) Yetkili satıcı veya yetkili temsilci ise yetkili satıcı ya da yetkili temsilci olduğunu gösteren belge
veya belgelere ilişkin bilgiler,
c) Türkiye’de serbest bölgelerde faaliyet gösteriyor ise yukarıdaki belgelerde belirtilen serbest
bölge faliyet belgesine ilişkin bilgiler.
İsteklilerin yukarıda sayılan bilgilerden, kendi durumuna uygun bilgi veya bilgileri belirten is-
teklilerin yeterlik bilgileri tablosu uygun kabul edilir. İsteklinin imalatçı olduğu aşağıdaki belgel-
erdeki bilgiler ile tevsik edilir.
İmalat Yeterlik Belgesi
Kapasite Raporu
Sanayi Sicil Belgesi
4.3.2. Tedarik edilecek malların katalogları, broşürleri, fotoğraflarına ilişkin bilgiler ile
teknik şartnameye cevapları ve açıklamaları:
Katalog
Teknik Şartnameye Cevaplar ve Açıklamalar
4.3.3. Numune sunulması istenmektedir.
4.3.4. Demonstrasyon yapılması istenmektedir.
5. Ekonomik açıdan en avantajlı teklif sadece fiyat esasına göre belirlenecektir.
6. İhale yerli ve yabancı tüm isteklilere açık olup yerli malı teklif eden istekliye ihalenin tamamında
% 15 (yüzde on beş) oranında fiyat avantajı uygulanacaktır.
7. İhale dokümanı EKAP üzerinden bedelsiz olarak görülebilir. Ancak, ihaleye teklif verecek olan-
ların, e-imza kullanarak EKAP üzerinden ihale dokümanını indirmeleri zorunludur.
8. Teklifler, EKAP üzerinden elektronik ortamda hazırlandıktan sonra, e-imza ile imzalanarak, tek-
life ilişkin e-anahtar ile birlikte ihale tarih ve saatine kadar EKAP üzerinden gönderilecektir.
9. İstekliler tekliflerini, her bir iş kaleminin miktarı ile bu iş kalemleri için teklif edilen birim fiyatların
çarpımı sonucu bulunan toplam bedel üzerinden teklif birim fiyat şeklinde verilecektir. İhale sonu-
cunda, üzerine ihale yapılan istekli ile birim fiyat sözleşme imzalanacaktır.
10. Bu ihalede, kısmı teklif verilebilir.
11. İstekliler teklif ettikleri bedelin %3’ünden az olmamak üzere kendi belirleyecekleri tutarda
geçici teminat vereceklerdir.
12. Bu ihalede elektronik eksiltme yapılmayacaktır.
13. Verilen tekliflerin geçerlilik süresi, ihale tarihinden itibaren 60 (Altmış) takvim günüdür.
14.Konsorsiyum olarak ihaleye teklif verilemez.
15. Diğer hususlar:
Teklif fiyatı ihale komisyonu tarafından aşırı düşük olarak tespit edilen isteklilerden Kanunun 38
inci maddesine göre açıklama istenecektir.

Resmi İlanlar www.ilan.gov.tr’de Basın: ILN02227679

GDZ ELEKTRİK DAĞITIM A.Ş.
PANO ALIMI İHALE İLANI

1 – İhale Bilgileri
İhale Dosya No :  IH20255029
İhale Konusu/Kapsamı : Pano Alımı
İşin Yapılacağı/Teslim Edileceği Yer :   GDZ Elektrik Dağıtım 

Anonim Şirketi
İşin süresi :  1 Yıl
2 –Tekliflerin Sunulacağı Adres ve Son Teslim Süresi
Adres :  Adalet Mah.Hasan Gönüllü Bulvarı 

No:17/A Merkezefendi / DENİZLİ
Tarihi ve Saat :  02/06/2025 Pazartesi Günü 

Saat: 11:30
(Aynı tarih ve saatte açık eksiltme yapılacaktır. Açık eksiltmeye katılım ol-
maması durumunda ilk fiyat, son fiyat olarak kabul edilecektir.)  
İhale detayları ve doküman temini : www.gdzelektrik.com.tr/bilgi-
merkezi/i-haleler/guncel-ihale-duyurulari 

Resmi İlanlar www.ilan.gov.tr’de Basın: ILN02226092

Emeklilik sisteminde beklenen adım için hazırlıklar
tamamlandı. Küçük esnafı yakından ilgilendiren
düzenleme, temmuz ayında Meclis gündemine
gelecek. Yeni düzenlemenin yıl sonuna kadar
yasalaşması bekleniyor. Milyonlarca emekli 
adayının merakla beklediği düzenlemede sona
yaklaşıldı. Edinilen bilgilere göre, düzenleme ile
birlikte bir milyondan fazla küçük esnafın
faydalanması bekleniyor. Bu kapsamda, BAĞ-
KUR’luların emekli olabilmesi için gereken 9 bin 
prim günü, 7 bin 200 güne çekilecek. Çalışma ve
Sosyal Güvenlik Bakanlığı kaynaklarına dayandırılan
habere göre, taslak düzenleme tamamlandı.
Temmuz ayında Ekonomi Koordinasyon Kurulu'na
sunulacak olan teklif, ardından Türkiye Büyük Millet
Meclisi’ne taşınacak. HABER MERKEZİ
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https://belediye.bornova.bel.tr/web/guest/26

T.C. BORNOVA BELEDİYESİ MAYIS AYI BELEDİYE MECLİS KARAR ÖZETLERİ
1.BİRLEŞİM 

BORNOVA BELEDİYE MECLİSİ’NİN 
02/05/2025 TARİHLİ OLAĞAN TOPLANTISINA AİT KARAR 

ÖZETİ 
Belediye Meclisimiz 02/05/2025 Cuma günü saat 

18.00’de, Belediye Başkanı Sayın Ömer EŞKİ Başkanlığında, 
Meclis Üyelerinden Sayın Şepnem TÜRE, Nihat YAĞBASAN, 
Sabri ÇAM, Hüseyin EKİN, Yağmur Yurdakul ÖZKAN, Mehmet 
ÇITAK, Tansel ERTÜRK, Melek KARTAL, Erol MUTLU, Mehmet 
SAYIN, Duygu BÖLÜK, Barbaros Reşat TAŞER, Hüseyin ALYÜZ, 
Recep ÇAKMAKCİ, Ahmet TOKEM, Mehmet Barış AYSAL, Ali 
İhsan BAYAR, Cem ARIKAN, Rıfat EFE, Osman Zeki ÖZKE-
BAPÇI, Emel DALKIRAN, İsmail BEDİR, Levent TAŞER, Musa 
ÇEVİK, Veysel Karani BATI, Adem KASACI, Sait TATLI, Ramazan 
ÖZDEMİR ve Akın DALGIÇ’ın katılımlarıyla toplanmıştır. Meclis 
Üyelerinden Sayın Volkan KOÇANALI, Mustafa VATANSEVER, 
Göksel CEVİZ, Talat ASLAN, Samet DİKİLİTAŞ, Ercan TEKİN, 
Selma KISA ve Ahmet MUTLUBAŞ toplantıya katılmamıştır. 
I-BAŞKAN TARAFINDAN MECLİS’İN AÇILIŞI 

Bornova Belediyesi 2 Mayıs 2025 tarihli olağan meclis 
toplantısı, Belediye Başkanı Sayın Ömer EŞKİ tarafından açıldı. 
II-GEÇMİŞ MECLİS TOPLANTISINA AİT TUTANAĞIN OKU-
NUP OYLANMASI 

07.04.2025 tarihli tutanak  
Tutanak oybirliği ile kabul edildi. 

III-MECLİS ÜYELERİNCE VERİLECEK ÖNERGELERİN GÖ-
RÜŞÜLMESİ 
EK GÜNDEM: 
IV-BAŞKANLIKTAN GELEN ÖNERGELERİN GÖRÜŞÜLMESİ 
1-Karşıyaka Belediye Başkanlığından tarımsal faaliyetlerimizde 
toprağın işlenmesi, ekim ve dikime hazır hale getirilmesi çalış-
maları kapsamında 2 (iki) adet traktörün bedelsiz olarak Beledi-
yemize hibe edilmesi hakkında önerge. (Park ve Bahçeler Md. – 
452255) 
2-Belediyemiz sınırları içerisindeki, Evka-3 Mahallesi, 119/3 
Sokak ile 121 Sokak kesişimin de bulunan mevcut parkımıza; 
rahmetli Güney TEMİZ’in anısına “GÜNEY TEMİZ” adı verilmesi 
ve büstünün konulması hakkında önerge. (Park ve Bahçeler Md. 
– 452654) 
3-Belediyemiz envanterinde yer alan 2005 model BMC Pro 522 
çöp kamyonunun bedelsiz olarak Şehzadeler Belediye Başkan-
lığına hibe edilmesi hakkında önerge. (Ulaşım Hizmetleri Md. – 
452866) 
4-Bornova İlçesi, Doğanlar Mahallesi tapunun eski 8770 ada 1 
parsel (1.665,00 m²) yeni 22481 ada l parselde kayıtlı taşınmaz 
(1653,83 m²) ve eski 8571 ada 1 parsel (108,00 m²), yeni 22481 
ada 2 parselde kayıtlı (107,52 m²), 1/1000 ölçekli uygulama imar 
planında Sağlık Tesisi Alanında kalan taşınmazlar üzerine Aile 
Sağlığı Merkezi binası yapılmak üzere, 25 yıllığına bedelsiz ola-
rak Bornova Kaymakamlığı İlçe Sağlık Müdürlüğüne tahsisi ya-
pılmış, söz konusu taşınmazlar 3194 sayılı imar kanunun 15. 16. 
maddelerine istinaden yapılan tevhit işlemi ile 22481 ada 4 parsel 
haline gelmiş olan taşınmazın tahsis belgesinin gönderilmesi 
talep edilmiş olup, Bornova Belediyesi 03.01.2020 tarih 15 nolu 
Meclis Kararında yer alan eski 22481 ada l parsel ve 22481 ada 
2 parselim imar uygulaması (tevhit ve yoldan ihdas işlemi) so-
nucu tescil edilen 22481 ada 4 parsel (1780,95 m²) olarak de-
ğiştirilmesi hakkında önerge. (Emlak ve İstimlak Md. – 451469) 
5-Avrupa Birliği ve Türkiye tarafından finanse edilen Interreg 
NEXT Akdeniz Havzası Programı 2. Çağrısı kapsamında, iş bir-
liği protokolümüzün olduğu Yaşar Üniversitesi ortaklığında, iklim 
değişikliğinin neden olduğu belirsizlikler karşısında karar verme 
mekanizmalarını güçlendirmeyi hedefleyen “İklim Belirsizliğini 
Yenmek ve Seçim Aşırılığını Yönetmek İçin Çerçeve” (Frame-
work for Overcoming Climate Uncertainty and Selection Over-
load – FOCUS) adlı hibe proje teklifi geliştirilmiş ve proje teklifine 
belediyemizin de iştirakçi olarak katılımı talep edilmiştir. Proje 
kapsamında Bornova Belediyesi’nin yerel deneyim ve uzmanlı-
ğının paylaşılması, iklim dirençli karar alma mekanizmalarının 
geliştirilmesi sürecine katkı sağlanması ve proje çıktılarından fay-
dalanılması planlanmakta olup, söz konusu çalışmaların Afet İş-
leri Müdürlüğü ile İklim Değişikliği ve Sıfır Atık Müdürlüğü iş 
birliğinde yürütülmesi hedeflenmektedir. Söz konusu hibe proje 
teklifine iştirakçi olarak başvurulmasına;  proje teklifinin başarılı 
bulunması durumunda uygulanmasına, sunulan projede kuru-
mumuzu temsile, ilzama ve proje ile ilgili ihtiyaç duyulan tüm bel-
geleri imzalamaya yetkili kişi olarak Bornova Belediye Başkanı 
Sayın Ömer EŞKİ’nin yetkilendirilmesi hakkında önerge. (Dış İliş-
kiler Md. – 452929) 
6-İzmir İli, Bornova İlçesi, Kazım Dirik Mahallesinde üniversite 
caddesi ile sanayi caddesi arasında kalan, 1/1000 ölçekli uygu-
lama imar planında yeşil alan kullanımında olan, 2700 m2 alana 
sahip kamuya terkli taşınmazda, yapımını tamamladığımız, kap-
samında Atatürk heykeli ve Türk Bayrağı, Abide-i Hürriyet Anıtı, 
İttihat ve Terakki Cemiyeti kurucu ve yöneticileri arasında önemli 
yere sahip olan paşa ve devlet adamları ile dönemin ileri gelen 
şairlerinin büstleri, ulu kayın ağacı, günümüze kadar varlığını sür-
düren Türk Anıtları (Bilge Kağan, Köl Tegin, Tonyukuk ve Yenisey 
yazıtları), tarih boyunca dünyada hüküm süren 17 Türk Devletinin 
kurucularının büstleri ile devlet bayrakları ve Hektor-Fatih Sultan 
Mehmet-Atatürk üçlemesinin heykelleri bulunan meydanın adı-
nın projenin kapsamı ve detayları dikkate alınarak “Abide-i Hür-
riyet Meydanı” olarak belirlenmesi, sözkonusu meydanın tüm 
tasarruf ve sorumluluğunun Müze Müdürlüğüne verilmesi ve bu-
günden itibaren tüm iş ve işlemlerin ilgili müdürlük tarafından yü-
rütülmesi, meydan projesi kapsamında alınan sanat eserleri 
(büst heykel vb.) ve meydanda bulunan tüm demirbaşın Müze 
Müdürlüğüne devrinin sağlanması hakkında önerge. (Başkan 
Yrd. – 453191) 
7-İzmir İli, Bornova İlçesi, Refik Tulga Cad. No: 1/1 adresinde ve 
tapunun Çamdibi-9132 ada 1 parseline kayıtlı mülkiyeti beledi-
yemize ait olan taşınmazda bulunan tesise Belediye Meclisimizin 
01.03.2024 gün 49 sayılı kararı ile “Zerrin Gençtürk Kültür Mer-
kezi ve Şehircilik Kütüphanesi” adı verilmiştir. Önümüzdeki ay 
içinde düzenleme ve eksikleri tamamlanarak hizmete açılması 
planlanan tesisin mevcut kullanım amacı dikkate alınarak adının 
“Bornova Belediyesi Zerrin Gençtürk Ek Hizmet Binası ve Şehir-
cilik Kütüphanesi” olarak değiştirilmesi hakkında önerge. (Başkan 
Yrd. – 453197) 
8-Bornova İlçesi, Kazımdirik, Mansuroğlu, Ergene, Erzene ve 
Mevlana Mahallelerinde yağmursuyu ve atık su şebeke inşaatı 
işi kapsamında Yüzbaşı İbrahim Hakkı Caddesi, Gediz Caddesi 
ve Gençlik Caddesinde gerçekleştirilen tranşe çalışmaları sebe-
biyle bozulan ve kentli şikayetlerine neden olan asfalt yol kapla-
ması tamiratlarının ilgili güzergahlardaki yoğun taşıt trafiği 
nedeniyle serim asfalt şeklinde gerçekleştirilmesi değerlendiril-
diğinden bahse konu caddelerde asfalt kaplama imalatlarının 
nam ve hesabımıza Belediyenizce gerçekleştirilmesi ve bu ima-
latlarda kullanılmak üzere belirlenen cins ve miktarda temin ede-
ceğiniz malzemenin karşılanacağını beyan etmektedir. Söz 
konusu malzemenin ilgili firma tarafından temin edilerek Yüzbaşı 
İbrahim Hakkı Caddesi, Gediz Caddesi ve Gençlik Caddesinin 
asfalt üst kaplamasında kullanılmak üzere Belediyemize hibe 
edilmesi hakkında önerge. ( Başkan Yrd. – 453256) 

Ek gündem oybirliği ile gündeme alındı.  
IV-BAŞKANLIKTAN GELEN ÖNERGELERİN GÖRÜŞÜLMESİ 
1-Bornova Belediyesinin 2024 Mali Yılı Kesin Hesabının görüşül-
mesi hakkında önerge.(Mali Hizmetler Md. – 450662) 

Plan ve Bütçe Komisyonuna havale edildi.  
2-Kent yaşamında; kent vizyonunun ve hemşehrilik bilincinin ge-
liştirilmesi, kentin hak ve hukukunun korunması, sürdürülebilir kal-
kınma, çevreye duyarlılık, sosyal yardımlaşma ve dayanışma, 
saydamlık, hesap sorma ve hesap verme, katılım, yönetişim ve 
yerinden yönetim ilkelerini hayata geçirmeye çalışan Bornova 
Kent Konseyi’nin faaliyetlerini daha verimli ve etkili bir şekilde yü-
rütmesine katkı sağlamak amacıyla Belediye Meclisimizde “Kent 
Konseyi İhtisas Komisyonu” kurulması hakkında önerge. (Basın 
Yayın ve Halkla İlişkiler Md. – 448305) 

Sayın Melek KARTAL, Sayın Cem ARIKAN, Sayın 
Ahmet TOKEM, Sayın Osman Zeki ÖZKEBAPÇI, Sayın Adem 
KASACI 30 oyla oybirliği ile seçilmişlerdir. 
3-İklim değişikliğiyle mücadele ve sürdürülebilir enerji politikaları-
nın yaygınlaştırılması amacıyla oluşturulan “Global Covenant of 
Mayors for Climate and Energy (Küresel Belediye Başkanları İklim 
ve Enerji Sözleşmesi)”, dünya genelinde yerel yönetimleri bir 
araya getiren küresel bir girişimdir. Bu platforma katılım, beledi-
yemizin çevresel sürdürülebilirlik konusundaki kararlılığını ulus-
lararası düzeyde görünür kılacak; aynı zamanda AB hibeleri, 
teknik destek ve küresel iş birliklerine erişim konusunda önemli 
fırsatlar sunacaktır. Bu doğrultuda Global Covenant of Mayors for 
Climate and Energy platformuna üyelik aşamasında belediyemizi 
temsile, ilzama ve başvuru ile ilgili tüm belgeleri imzalamaya yetkili 
kişi olarak Bornova Belediye Başkanı Sayın Ömer EŞKİ’nin yet-
kilendirilmesi hakkında önerge. (Dış İlişkiler Md. – 448904) 

Oybirliği ile kabul edildi. 
4-Avrupa Birliği ve Türkiye tarafından finanse edilen Interreg 
NEXT Akdeniz Havzası Programı 2. Çağrısı kapsamında ülke-
mizden işbirliği protokolümüzün olduğu Pi Gençlik Derneği ortak-
lığında, kadınların ve gençlerin katılımını merkeze alan proje, 
düşük emisyonlu tarım ve yerel iş birlikleriyle kırsal bölgeler için 
uyarlanabilir bir model geliştirmeyi amaçlayan “Akdeniz’de Dön-
güsel ve Sürdürülebilir Eko Bölgeleri” (MED-BIODISTRICTS: Cir-
cular and Sustainable Mediterranean Eco-territories) adlı hibe 
proje teklifi geliştirilmiş ve proje teklifine belediyemiz de iştirakçi 

olarak yer alması talep edilmektedir. Proje teklifi kapsamında Bor-
nova’nın coğrafi işaretli iki önemli tarım ürünü olan Bornova Misket 
Üzümü ve Bornova Kınalı Bamyası odağında, Tarımsal Hizmetler 
Müdürlüğümüzce iklim dirençli ve döngüsel bir biyo- bölge modeli 
geliştirilecektir. Söz konusu hibe proje teklifine iştirakçi olarak baş-
vurulmasına;  proje teklifinin başarılı bulunması durumunda uy-
gulanmasına, sunulan projede kurumumuzu temsile, ilzama ve 
proje ile ilgili ihtiyaç duyulan tüm belgeleri imzalamaya yetkili kişi 
olarak Bornova Belediye Başkanı Sayın Ömer EŞKİ’nin yetkilen-
dirilmesi hakkında önerge. (Dış İlişkiler Md. – 450845) 

Oybirliği ile kabul edildi. 
5-Belediyemizin hizmet ve faaliyetlerinin yürütülmesinde günün 
gelişen ve değişen koşullarıyla birlikte çevrenin korunması, iyileş-
tirilmesi ve hizmet kalitesinin yükseltilmesi amacıyla, Çevre Ko-
ruma ve Kontrol Müdürlüğünün oluşturulması ve belirtilen kadro 
ünvanının ihdası hakkında önerge. (İnsan Kaynakları ve Eğitim 
Md. – 450499) 

Oybirliği ile kabul edildi. 
6-Yeni kurulacak olan Çevre Koruma ve Kontrol Müdürlüğünün 
Çalışma, Usul ve Esasları Hakkında Yönetmeliğinin görüşülmesi 
hakkında önerge. (Strateji Geliştirme Md. – 450604) 

Hukuk Komisyonuna havale edildi.  
7-Ruhsat ve Denetim Müdürlüğü. Çalışma, Usul ve Esasları Hak-
kında Yönetmeliğinde revizyon yapılması hakkında önerge. (Stra-
teji Geliştirme Md. – 450601) 

Hukuk Komisyonuna havale edildi.  
8-Mülkiyeti Bornova Belediyesine ait Karaçam Mahallesi 107 Ada, 
63 Parselde 34.363,13 m² alanda, “Hafriyat Toprağı, İnşaat ve Yı-
kıntı Atıkları Geri Kazanım Tesisi” kurulması amacıyla bahse konu 
mülkiyetin Kiraya verilmesi hakkında önerge. (İklim Değişikliği ve 
Sıfır Atık Md. – 448686) 

Hukuk – Plan ve Bütçe – Belediye Taşınmazlarının 
Değerlendirilmesi – Çevre ve Sağlık – Tarım ve Kooperatif – İmar 
Komisyonlarına havale edildi.  
9-Sivil Toplum İçin Destek Vakfı’nın Kültürel Miras Fonu kapsa-
mında 2025 yılı için açılan hibe programına Uluslararası Müzecilik 
Derneği tarafından yapılacak olan “Bornova Miras” adlı proje baş-
vurusunda Bornova Belediyesi’nin proje ortağı olmasına, proje 
teklifinin başarılı bulunması durumunda uygulanmasına destek 
verilmesine, sunulan projede ortak olarak yer alacak kurumumuzu 
temsile, ilzama ve proje ortaklığı ile ilgili ihtiyaç duyulan tüm bel-
geleri imzalamaya yetkili kişi olarak Bornova Belediye Başkanı 
Sayın Ömer EŞKİ’nin yetkilendirilmesi hakkında önerge. (Araş-
tırma ve Geliştirme Md. – 451129) 

Oybirliği ile kabul edildi. 
10-Bornova ilçesi, Kızılay Mahallesi 472, 474 ve 487 sokaklar ara-
sında kalan bölgede belirlenmiş olan Belediye Hizmet Alanı kul-
lanım kararının belirlenmesine yönelik UİP- 351063608 plan işlem 
numaralı 1/1000 ölçekli Uygulama İmar Planı değişikliğine 415 
ada 2, 3, 4, 8, 9, 10, 12, 20 ve 23 parsel malikleri tarafından yapı-
lan itirazların değerlendirilmesi hakkında önerge. (Plan ve Proje 
Md. – 449439) 

İmar Komisyonuna havale edildi.  
11-Bornova ilçesi, Kızılay Mahallesi 472, 474 ve 487 sokaklar ara-
sında kalan bölgede belirlenmiş olan Belediye Hizmet Alanı kul-
lanım kararının belirlenmesine yönelik UİP- 351063608 plan işlem 
numaralı 1/1000 ölçekli Uygulama İmar Planı değişikliğine 415 
ada 22 parsel malikleri tarafından yapılan itirazların değerlendiril-
mesi hakkında önerge. (Plan ve Proje Md. – 449441) 

İmar Komisyonuna havale edildi.  
12-Bornova’da yer alan iş yerlerinin tabelalarında yabancı dillere 
ait ifadelerin yer aldığı tespit edilmiştir. 3 Kasım 1928 tarihinde 
resmi gazetede yayınlanarak yürürlüğe giren Türk Harflerinin 
Kabul ve Tatbiki Hakkındaki Kanunun 4. maddesine göre tabela-
ların Türkçe harfler ve ifadelerle yazılması ve basılması zorunlu-
dur. Bu nedenle ilçemiz içinde faaliyet gösteren iş yerlerinin 
tabelalarda yabancı ifadelerin bulunmaması, iş yeri unvanlarının 
Türkçe seçilmesi ve iş yeri tabelalarının Türk alfabesinde bulunan 
harflerle yapılmasının sağlanması, mevcutların ise 6 ay içerisinde 
Türkçe karşılıkları ile değiştirilmesi hakkında önerge. (Ruhsat ve 
Denetim Md. – 451096) 

Oybirliği ile Gündemden Kaldırıldı. 
13-Avrupa Birliği’nin Erasmus + programı çerçevesinde finanse 
edilen, Jerse Gençlik Kuruluşu tarafından Slovenya, Radenci’de 
organize edilen “5. Uluslararası Risk Altındaki Gençlerle Çalışma-
nın Güncel Zorlukları” adlı konferansa Bornova Belediyesi Şehir 
Tiyatrosu Genel Sanat Yönetmeni Onur ERDOĞAN davet edil-
miştir. Adı geçen konferans, risk altındaki gençlerle çalışan pro-
fesyonellerin sanatsal, sosyal ve pedagojik yaklaşımlar 
çerçevesinde bilgi ve deneyimlerini paylaşmasını, yeni yöntemler 
geliştirmesini ve uluslararası iş birlikleri kurmasını amaçlamakta-
dır. Sanat yoluyla eğitimde yenilikçi yöntemler, gençlerin ruh sağ-
lığı, deneyimsel pedagoji ve travma odaklı yaklaşımlar 
konferansın başlıca temaları arasındadır. Katılım, kurumumuzun 
özellikle çocuk ve gençlik tiyatrosu alanında yürüttüğü sanat te-
melli pedagojik çalışmaları güçlendirmesi, uluslararası görünürlük 
kazanması ve yeni metodolojilerin kurum içinde çoğaltıcı biçimde 
aktarılmasını sağlayacaktır. Söz konusu projeye katılımcı kurum 
olarak dahil olunmasına, projede kurumumuzu temsile, ilzama ve 
proje ile ilgili ihtiyaç duyulan tüm belgeleri imzalamaya yetkili kişi 
olarak Bornova Belediye Başkanı Sayın Ömer EŞKİ’nin yetkilen-
dirilmesi hususunun; “5. Uluslararası Risk Altındaki Gençlerle Ça-
lışmanın Güncel Zorlukları” adlı konferansa seyahat ve programa 
dair konaklama masrafları davet eden kuruluş tarafından Erasmus 
+ programı çerçevesinde karşılanmak üzere ve Toplu İş Sözleş-
mesinin ilgili maddesi gereğince dış görev yardımı verilerek Onur 
ERDOĞAN’nın 4 – 8 Haziran 2025 tarihleri arasında (5 gün) gö-
revlendirilmesi hakkında önerge. (Belediye Tiyatro Md. – 451002) 

Plan ve Bütçe Komisyonuna havale edildi. 
14-Avrupa Birliği’nin Erasmus + KA151 programı çerçevesinde fi-
nanse edilen, INCA Catalunya Kuruluşu tarafından İspanya, Gi-
rona’da organize edilen “YET- Gençlik ve Tiyatro Eğitim Kursu” 
adlı projeye Bornova Belediyesi Şehir Tiyatrosu oyuncu ve gençlik 
tiyatrosu eğitmenleri Ege KESMECİ ÇİFÇİ ve Yusuf Ulaş PALA-
BIYIK davet edilmiştir.  Söz konusu eğitim kursu, performans sa-
natları ve katılımcı yöntemler aracılığıyla gençlik çalışması 
alanında kapsayıcılığı artırmayı hedefleyen uygulamalı bir prog-
ramdır. Fiziksel tiyatro, dans, clowning, interaktif sahneleme gibi 
yaratıcı araçlarla beceri geliştirmeyi amaçlayan bu kurs, gençlerle 
çalışan sanatçı ve eğitmenlerin mesleki gelişimlerine katkı sun-
maktadır. Proje, sanatçılarımızın mesleki uzmanlığını geliştirme-
sinin yanı sıra, edindiği yöntem ve deneyimleri kurum içi 
eğitimlerde ve gençlik çalışmaları alanında çoğaltıcı biçimde ak-
tararak kurumsal kapasitenin güçlenmesi ile uluslararası görünür-
lük ve iş birliği imkânları da sağlayacaktır.    Söz konusu 
projeye katılımcı kurum olarak dahil olunmasına, projede kuru-
mumuzu temsile, ilzama ve proje ile ilgili ihtiyaç duyulan tüm bel-
geleri imzalamaya yetkili kişi olarak Bornova Belediye Başkanı 
Sayın Ömer EŞKİ’nin yetkilendirilmesi hususunun; seyahat ve 
programa dair konaklama masrafları davet eden kuruluş tarafın-
dan Erasmus + programı çerçevesinde karşılanmak üzere ve 
Toplu İş Sözleşmesinin ilgili maddesi gereğince dış görev yardımı 
verilerek  Ege KESMECİ ÇİFÇİ ve Yusuf Ulaş PALABIYIK’ın  28 
Temmuz-4 Ağustos 2025 tarihleri arasında (8 gün) görevlendiril-
mesi hakkında önerge. (Belediye Tiyatro Md. – 451032) 

Plan ve Bütçe Komisyonuna havale edildi. 
EK GÜNDEM: 
IV-BAŞKANLIKTAN GELEN ÖNERGELERİN GÖRÜŞÜLMESİ 
1-Karşıyaka Belediye Başkanlığından tarımsal faaliyetlerimizde 
toprağın işlenmesi, ekim ve dikime hazır hale getirilmesi çalış-
maları kapsamında 2 (iki) adet traktörün bedelsiz olarak Beledi-
yemize hibe edilmesi hakkında önerge. (Park ve Bahçeler Md. – 
452255) 

Oybirliği ile kabul edildi. 
2-Belediyemiz sınırları içerisindeki, Evka-3 Mahallesi, 119/3 
Sokak ile 121 Sokak kesişimin de bulunan mevcut parkımıza; 
rahmetli Güney TEMİZ’in anısına “GÜNEY TEMİZ” adı verilmesi 
ve büstünün konulması hakkında önerge. (Park ve Bahçeler Md. 
– 452654) 

Oybirliği ile kabul edildi. 
3-Belediyemiz envanterinde yer alan 2005 model BMC Pro 522 
çöp kamyonunun bedelsiz olarak Şehzadeler Belediye Başkan-
lığına hibe edilmesi hakkında önerge. (Ulaşım Hizmetleri Md. – 
452866) 

Plan ve Bütçe – Ulaşım Komisyonlarına havale edildi.  
4-Bornova İlçesi, Doğanlar Mahallesi tapunun eski 8770 ada 1 
parsel (1.665,00 m²) yeni 22481 ada l parselde kayıtlı taşınmaz 
(1653,83 m²) ve eski 8571 ada 1 parsel (108,00 m²), yeni 22481 
ada 2 parselde kayıtlı (107,52 m²), 1/1000 ölçekli uygulama imar 
planında Sağlık Tesisi Alanında kalan taşınmazlar üzerine Aile 
Sağlığı Merkezi binası yapılmak üzere, 25 yıllığına bedelsiz ola-
rak Bornova Kaymakamlığı İlçe Sağlık Müdürlüğüne tahsisi ya-
pılmış, söz konusu taşınmazlar 3194 sayılı imar kanunun 15. 16. 
maddelerine istinaden yapılan tevhit işlemi ile 22481 ada 4 parsel 
haline gelmiş olan taşınmazın tahsis belgesinin gönderilmesi 
talep edilmiş olup, Bornova Belediyesi 03.01.2020 tarih 15 nolu 
Meclis Kararında yer alan eski 22481 ada l parsel ve 22481 ada 
2 parselim imar uygulaması (tevhit ve yoldan ihdas işlemi) so-
nucu tescil edilen 22481 ada 4 parsel (1780,95 m²) olarak de-
ğiştirilmesi hakkında önerge. (Emlak ve İstimlak Md. – 451469) 

İmar – Plan ve Bütçe – Belediye Taşınmazlarının De-
ğerlendirilmesi Komisyonlarına havale edildi.  
5-Avrupa Birliği ve Türkiye tarafından finanse edilen Interreg 
NEXT Akdeniz Havzası Programı 2. Çağrısı kapsamında, iş bir-

liği protokolümüzün olduğu Yaşar Üniversitesi ortaklığında, iklim 
değişikliğinin neden olduğu belirsizlikler karşısında karar verme 
mekanizmalarını güçlendirmeyi hedefleyen “İklim Belirsizliğini 
Yenmek ve Seçim Aşırılığını Yönetmek İçin Çerçeve” (Frame-
work for Overcoming Climate Uncertainty and Selection Over-
load – FOCUS) adlı hibe proje teklifi geliştirilmiş ve proje teklifine 
belediyemizin de iştirakçi olarak katılımı talep edilmiştir. Proje 
kapsamında Bornova Belediyesi’nin yerel deneyim ve uzmanlı-
ğının paylaşılması, iklim dirençli karar alma mekanizmalarının 
geliştirilmesi sürecine katkı sağlanması ve proje çıktılarından fay-
dalanılması planlanmakta olup, söz konusu çalışmaların Afet İş-
leri Müdürlüğü ile İklim Değişikliği ve Sıfır Atık Müdürlüğü iş 
birliğinde yürütülmesi hedeflenmektedir. Söz konusu hibe proje 
teklifine iştirakçi olarak başvurulmasına;  proje teklifinin başarılı 
bulunması durumunda uygulanmasına, sunulan projede kuru-
mumuzu temsile, ilzama ve proje ile ilgili ihtiyaç duyulan tüm bel-
geleri imzalamaya yetkili kişi olarak Bornova Belediye Başkanı 
Sayın Ömer EŞKİ’nin yetkilendirilmesi hakkında önerge. (Dış İliş-
kiler Md. – 452929) 

Oybirliği ile kabul edildi. 
6-İzmir İli, Bornova İlçesi, Kazım Dirik Mahallesinde üniversite 
caddesi ile sanayi caddesi arasında kalan, 1/1000 ölçekli uygu-
lama imar planında yeşil alan kullanımında olan, 2700 m2 alana 
sahip kamuya terkli taşınmazda, yapımını tamamladığımız, kap-
samında Atatürk heykeli ve Türk Bayrağı, Abide-i Hürriyet Anıtı, 
İttihat ve Terakki Cemiyeti kurucu ve yöneticileri arasında önemli 
yere sahip olan paşa ve devlet adamları ile dönemin ileri gelen 
şairlerinin büstleri, ulu kayın ağacı, günümüze kadar varlığını sür-
düren Türk Anıtları (Bilge Kağan, Köl Tegin, Tonyukuk ve Yenisey 
yazıtları), tarih boyunca dünyada hüküm süren 17 Türk Devletinin 
kurucularının büstleri ile devlet bayrakları ve Hektor-Fatih Sultan 
Mehmet-Atatürk üçlemesinin heykelleri bulunan meydanın adı-
nın projenin kapsamı ve detayları dikkate alınarak “Abide-i Hür-
riyet Meydanı” olarak belirlenmesi, sözkonusu meydanın tüm 
tasarruf ve sorumluluğunun Müze Müdürlüğüne verilmesi ve bu-
günden itibaren tüm iş ve işlemlerin ilgili müdürlük tarafından yü-
rütülmesi, meydan projesi kapsamında alınan sanat eserleri 
(büst heykel vb.) ve meydanda bulunan tüm demirbaşın Müze 
Müdürlüğüne devrinin sağlanması hakkında önerge. (Başkan 
Yrd. – 453191) 

Oybirliği ile kabul edildi. 
7-İzmir İli, Bornova İlçesi, Refik Tulga Cad. No: 1/1 adresinde ve 
tapunun Çamdibi-9132 ada 1 parseline kayıtlı mülkiyeti beledi-
yemize ait olan taşınmazda bulunan tesise Belediye Meclisimizin 
01.03.2024 gün 49 sayılı kararı ile “Zerrin Gençtürk Kültür Mer-
kezi ve Şehircilik Kütüphanesi” adı verilmiştir. Önümüzdeki ay 
içinde düzenleme ve eksikleri tamamlanarak hizmete açılması 
planlanan tesisin mevcut kullanım amacı dikkate alınarak adının 
“Bornova Belediyesi Zerrin Gençtürk Ek Hizmet Binası ve Şehir-
cilik Kütüphanesi” olarak değiştirilmesi hakkında önerge. (Başkan 
Yrd. – 453197) 

Oybirliği ile kabul edildi. 
8-Bornova İlçesi, Kazımdirik, Mansuroğlu, Ergene, Erzene ve 
Mevlana Mahallelerinde yağmursuyu ve atık su şebeke inşaatı 
işi kapsamında Yüzbaşı İbrahim Hakkı Caddesi, Gediz Caddesi 
ve Gençlik Caddesinde gerçekleştirilen tranşe çalışmaları sebe-
biyle bozulan ve kentli şikayetlerine neden olan asfalt yol kapla-
ması tamiratlarının ilgili güzergahlardaki yoğun taşıt trafiği 
nedeniyle serim asfalt şeklinde gerçekleştirilmesi değerlendiril-
diğinden bahse konu caddelerde asfalt kaplama imalatlarının 
nam ve hesabımıza Belediyenizce gerçekleştirilmesi ve bu ima-
latlarda kullanılmak üzere belirlenen cins ve miktarda temin ede-
ceğiniz malzemenin karşılanacağını beyan etmektedir. Söz 
konusu malzemenin ilgili firma tarafından temin edilerek Yüzbaşı 
İbrahim Hakkı Caddesi, Gediz Caddesi ve Gençlik Caddesinin 
asfalt üst kaplamasında kullanılmak üzere Belediyemize hibe 
edilmesi hakkında önerge. ( Başkan Yrd. – 453256) 

Plan ve Bütçe – Hukuk Komisyonlarına havale edildi.  
V-KOMİSYONLARDAN GELEN RAPORLARIN GÖRÜŞÜL-
MESİ 
1-Bornova Kent Konseyi Genel Kurulu önergelerinin oybirliği ile 
dosyanın gündemden kaldırılmasının oybirliği ile uygun bulundu-
ğuna ilişkin İmar – Belediye Taşınmazlarının Değerlendirilmesi – 
Plan ve Bütçe Komisyonları raporu.  (Basın Yayın ve Halkla İliş-
kiler Md. – 439387) 

Oybirliği ile komisyonlardan geldiği şekliyle kabul edildi. 
2-İzmir Ayakkabı İmalatçıları Satıcıları ve Tamircileri Esnaf ve Sa-
natkarlar Odası’nın 20.03.2017 tarihli ve SN00000-604 sayılı ya-
zısına istinaden, Egemenlik Mahallesi 6112/1 Sokak x 6118 Sokak 
kesişimin de bulunan 1 adet ve 6146 Sokak üzerinde bulunan 2 
adet park ve otopark alanının İzmir Ayakkabı İmalatçıları Satıcıları 
ve Tamircileri Esnaf ve Sanatkarlar Odası tarafından bitkisel uy-
gulamasının ve sonrasında bakımının yapılması konusu Plan ve 
Bütçe Komisyonu ile Belediye Taşınmazlarının Değerlendirmesi 
Komisyonları tarafından uygun bulunarak 02/05/2017 tarih ve 167 
karar no’lu Meclis Kararı alınmıştır ancak geçen bu süre zarfında 
kararda belirtilen hiçbir madde İzmir Ayakkabı İmalatçıları Satıcı-
ları ve Tamircileri Esnaf ve Sanatkarlar Odası tarafından gerçek-
leştirilmemiş olup, 02/05/2017 tarih ve 167 karar no’lu Meclis 
Kararının iptalinin oybirliği ile uygun bulunduğuna ilişkin Hukuk – 
Çevre ve Sağlık – Esnaf – Plan ve Bütçe Komisyonları raporu. 
(Park ve Bahçeler Md. – 440508) 

Oybirliği ile komisyonlardan geldiği şekliyle kabul 
edildi. 
3-Bornova Belediyesi Bütçe İçi İşletme Yönetmeliğinin revize edil-
mesinin oybirliği ile uygun bulunduğuna ilişkin Hukuk – Plan ve 
Bütçe Komisyonları raporu. (İşletme ve İştirakler Md. – 441850) 

Oybirliği ile komisyonlardan geldiği şekliyle kabul edildi. 
4-Belediyemiz tarafından 25 Mayıs 2025 Pazar günü Beşyol Ma-
hallesi’nde yapılması planlanan Geleneksel Bornova Kiraz Festi-
valinde düzenlenecek olan En Güzel Kiraz Yarışmasında 
dereceye giren üreticilere belirlenecek tarımsal makinelerin veril-
mesinin oyçokluğu ile uygun bulunduğuna ilişkin Hukuk – Plan ve 
Bütçe – Kültür Turizm ve Dış İlişkiler – Tarım ve Kooperatif Ko-
misyonları raporu. (Tarımsal Hizmetler Md. – 441628) 

Oyçokluğu ile kabul edildi. (Karşı Oy: AK Parti) 
5-Belediyemiz ile TMMOB Gıda Mühendisleri Odası İzmir Şubesi 
arasında 2025 yılında düzenlenmesi planlanan Reçel Eğitimine 
ilişkin işbirliği protokolünün oybirliği ile uygun bulunduğuna ilişkin 
Hukuk – Plan ve Bütçe – Kültür Turizm ve Dış İlişkiler Komisyon-
ları raporu. (Tarımsal Hizmetler Md. – 443036) 

Oybirliği ile komisyonlardan geldiği şekliyle kabul edildi. 
6-2025 Mali Yılı Bütçesi ile yürürlüğe giren İmar ve Şehircilik Mü-
dürlüğü’nün Ücret Tarifesinin revize edilmesinin oybirliği ile uygun 
bulunduğuna ilişkin Plan ve Bütçe Komisyonu raporu. (Mali Hiz-
metler Md. – 440405) 

Oybirliği ile komisyonlardan geldiği şekliyle kabul 
edildi. 
7-2025 Mali Yılı Bütçesi ile yürürlüğe giren İşletme ve İştirakler 
Müdürlüğü’nün Ücret Tarifesinin revize edilmesinin oybirliği ile 
uygun bulunduğuna ilişkin Plan ve Bütçe Komisyonu raporu. (Mali 
Hizmetler Md. – 440575) 

Oybirliği ile komisyonlardan geldiği şekliyle kabul edildi. 
8-2025 Mali Yılı Bütçesi ile yürürlüğe giren Bornova Belediyesi 
Sosyal ve İktisadi İşletmesi’nin Ücret Tarifesinin revize edilmesinin 
oybirliği ile uygun bulunduğuna ilişkin Plan ve Bütçe Komisyonu 
raporu. (Mali Hizmetler Md. – 444049) 

Oybirliği ile komisyonlardan geldiği şekliyle kabul edildi. 
9-5393 Sayılı Belediye Kanunun 18 Maddesinin “f” bendinde Ka-
nunlarda vergi, resim, harç ve katılma payı konusu yapılmayan 
ve ilgililerin isteğine bağlı hizmetler için uygulanacak ücret tarifesini 
belirlemek. Denilmek te olup; Bornova Belediyesi sınırları içinde 
tanıtım amaçlı kurulmak istenen stantların günlük ücret tarifesinin 
Belediye Meclisince “5 m²” ye kadar 1.500,00 TL (Binbeşyüz) ola-
rak belirlenebilmesinin oybirliği ile uygun bulunduğuna ilişkin Plan 
ve Bütçe Komisyonu raporu. (Zabıta Md. – 445012) 

Oybirliği ile komisyonlardan geldiği şekliyle kabul 
edildi. 
10- Bornova ilçesi, Egemenlik Mahallesi, 11022 ada 2 parsel ma-
likinin 20.03.2025 tarihli ve 437921 kurum sayılı talebi doğrultu-
sunda bahse konu taşınmazın E:0.30 Yençok:6.80 yapılaşma 
koşulu ile “Akaryakıt ve Servis İstasyonu” belirlenmesine yönelik 
1/1000 ölçekli Uygulama İmar Planı değişikliği yapılması talebinin 
oyçokluğuyla uygun bulunduğuna ilişkin İmar – Çevre ve Sağlık 
Komisyonları raporu. (Plan ve Proje Md. – 442220) 

Oyçokluğu ile kabul edildi. (Karşı Oy: AK Parti) 
11-Bornova, Ergene Mahallesi, tapunun 14276 ada, 14 parselde 
kayıtlı, 299,46 m² yüzölçümlü taşınmazda Belediyemize ait 14,46 
m²’lik hissesinin satışının yapılmasının oybirliği ile uygun bulun-
duğuna ilişkin Plan ve Bütçe – İmar – Belediye Taşınmazlarının 
Değerlendirilmesi Komisyonları raporu. (Emlak ve İstimlak Md. – 
437875) 

Oybirliği ile komisyonlardan geldiği şekliyle kabul 
edildi. 
12-Bornova İlçesi Erzene Mahallesinde bulunan Belediyemiz ile 
diğer paydaşlarla hisseli taşınmazların, vatandaşlarımızın mülki-
yet hakkının tam verilmesi ve taşınmazla ilgili işini en hızlı şekilde 
çözüme kavuşturmak amacı ile tapu bilgileri belirtilen 9 adet ta-
şınmazdaki Belediyemiz hisselerinin diğer hissedarlara satışının 
yapılmasının oyçokluğu ile uygun bulunduğuna ilişkin Plan ve 
Bütçe – İmar – Belediye Taşınmazlarının Değerlendirilmesi Ko-
misyonları raporu. (Emlak ve İstimlak Md. – 440838) 

Oyçokluğu ile kabul edildi. (Karşı Oy: AK Parti) 
13-Mülkiyeti Belediyemize ait 41 adet taşınmazın satışının yapıl-

masının oyçokluğu ile uygun bulunduğuna ilişkin Plan ve Bütçe – 
İmar – Belediye Taşınmazlarının Değerlendirilmesi Komisyonları 
raporu. (Emlak ve İstimlak Md. – 444078) 

Oyçokluğu ile kabul edildi. (Karşı Oy: AK Parti) 
VI- KOMİSYONLARA HAVALE EDİLİP SONUÇLANMAYAN 
ÖNERGELER 
1-İzmir sınırları içinde Yüksek Öğrenim Kurumlarında eğitim al-
maya hak kazanmış, İzmir ili dışından gelen kız öğrencilere eği-
timleri süresince konaklama ihtiyaçlarına yönelik ortak hizmet 
projesine ilişkin hazırlanan ‘’Çağdaş Yaşamı Destekleme Derneği 
ile Bornova Belediyesi Arasında İş Birliği Protokolünün’’ oybirliği 
ile gündemde bırakılmasının uygun bulunduğuna ilişkin Hukuk – 
Plan ve Bütçe – Belediye Taşınmazlarının Değerlendirilmesi – 
Gençlik ve Spor Komisyonları raporu. (İşletme ve İştirakler Md. – 
427176) 

Oybirliği ile komisyonlardan geldiği şekliyle kabul 
edildi. 
VII-DİLEK VE TEMENNİLER 
VIII-TOPLANTIYA KATILMAYAN MECLİS ÜYELERİNİN MAZE-
RETLERİNİN GÖRÜŞÜLMESİ 

Mazeretler oybirliği ile kabul edildi. 
IX-TOPLANTI GÜN VE SAATİNİN BELİRLENMESİ – KAPANIŞ 

7 Mayıs 2025 Çarşamba, Saat: 10:00’dur. 
 
 
 
 
 

 
 
 
 

2.BİRLEŞİM  
BORNOVA BELEDİYE MECLİSİ’NİN 

07/05/2025 TARİHLİ OLAĞAN TOPLANTISINA AİT KARAR 
ÖZETİ 

Belediye Meclisimiz 07/05/2025 Çarşamba günü saat 
10.00’da Belediye Başkan Vekili Sayın Tansel ERTÜRK Başkan-
lığında, Meclis Üyelerinden Sayın Şepnem TÜRE, Nihat YAĞBA-
SAN, Sabri ÇAM, Hüseyin EKİN, Yağmur Yurdakul ÖZKAN, 
Mustafa VATANSEVER, Melek KARTAL, Erol MUTLU, Mehmet 
SAYIN, Duygu BÖLÜK, Barbaros Reşat TAŞER, Hüseyin ALYÜZ, 
Recep ÇAKMAKCİ, Ahmet TOKEM, Ali İhsan BAYAR, Cem ARI-
KAN, Rıfat EFE, Samet DİKİLİTAŞ, Selma KISA, Osman Zeki 
ÖZKEBAPÇI, , Levent TAŞER, , Veysel Karani BATI, Ahmet 
MUTLUBAŞ, Adem KASACI, Sait TATLI, Ramazan ÖZDEMİR, 
Akın DALGIÇ’ın katılımlarıyla toplanmıştır. Belediye Başkanı 
Sayın Ömer EŞKİ, Meclis Üyelerinden Sayın Volkan KOÇANALI, 
Mehmet ÇITAK, Göksel CEVİZ, Mehmet Barış AYSAL, Talat 
ASLAN, Ercan TEKİN, Emel DALKIRAN, İsmail BEDİR ve Musa 
ÇEVİK toplantıya katılmamıştır. 
I-BAŞKAN TARAFINDAN MECLİS’İN AÇILIŞI 

Bornova Belediyesi 7 Mayıs 2025 tarihli olağan meclis 
toplantısı, Belediye Başkan Vekili Sayın Tansel ERTÜRK tarafın-
dan açıldı. 
II-KOMİSYONLARDAN GELEN RAPORLARIN GÖRÜŞÜL-
MESİ 
1-Yeni kurulacak olan Çevre Koruma ve Kontrol Müdürlüğünün 
Çalışma, Usul ve Esasları Hakkında Yönetmeliğinin oybirliği ile 
uygun bulunduğuna ilişkin Hukuk Komisyonu raporu. (Strateji Ge-
liştirme Md. – 450604) 

Komisyondan geldiği şekliyle oybirliği ile kabul edildi.  
2-Ruhsat ve Denetim Müdürlüğü. Çalışma, Usul ve Esasları Hak-
kında Yönetmeliğinde revizyon yapılmasının oybirliği ile uygun bu-
lunduğuna ilişkin Hukuk Komisyonu raporu. (Strateji Geliştirme 
Md. – 450601) 

Komisyondan geldiği şekliyle oybirliği ile kabul 
edildi.  
3-Avrupa Birliği’nin Erasmus + programı çerçevesinde finanse 
edilen, Jerse Gençlik Kuruluşu tarafından Slovenya, Raden-
ci’de organize edilen “5. Uluslararası Risk Altındaki Gençlerle 
Çalışmanın Güncel Zorlukları” adlı konferansa Bornova Bele-
diyesi Şehir Tiyatrosu Genel Sanat Yönetmeni Onur ERDO-
ĞAN davet edilmiştir. Adı geçen konferans, risk altındaki 
gençlerle çalışan profesyonellerin sanatsal, sosyal ve peda-
gojik yaklaşımlar çerçevesinde bilgi ve deneyimlerini paylaş-
masını, yeni yöntemler geliştirmesini ve uluslararası iş birlikleri 
kurmasını amaçlamaktadır. Sanat yoluyla eğitimde yenilikçi 
yöntemler, gençlerin ruh sağlığı, deneyimsel pedagoji ve 
travma odaklı yaklaşımlar konferansın başlıca temaları ara-
sındadır. Katılım, kurumumuzun özellikle çocuk ve gençlik ti-
yatrosu alanında yürüttüğü sanat temelli pedagojik çalışmaları 
güçlendirmesi, uluslararası görünürlük kazanması ve yeni me-
todolojilerin kurum içinde çoğaltıcı biçimde aktarılmasını sağ-
layacaktır. Söz konusu projeye katılımcı kurum olarak dahil 
olunmasına, projede kurumumuzu temsile, ilzama ve proje ile 
ilgili ihtiyaç duyulan tüm belgeleri imzalamaya yetkili kişi olarak 
Bornova Belediye Başkanı Sayın Ömer EŞKİ’nin yetkilendiril-
mesi hususunun; “5. Uluslararası Risk Altındaki Gençlerle Ça-
lışmanın Güncel Zorlukları” adlı konferansa seyahat ve 
programa dair konaklama masrafları davet eden kuruluş tara-
fından Erasmus + programı çerçevesinde karşılanmak üzere 
ve Toplu İş Sözleşmesinin ilgili maddesi gereğince dış görev 
yardımı verilerek Onur ERDOĞAN’ın 4 – 8 Haziran 2025 ta-
rihleri arasında (5 gün) görevlendirilmesinin oybirliği ile uygun 
bulunduğuna ilişkin Plan ve Bütçe Komisyonu raporu. (Bele-
diye Tiyatro Md. – 451002) 

Komisyondan geldiği şekliyle oybirliği ile kabul edildi.  
4-Avrupa Birliği’nin Erasmus + KA151 programı çerçevesinde fi-
nanse edilen, INCA Catalunya Kuruluşu tarafından İspanya, Gi-
rona’da organize edilen “YET- Gençlik ve Tiyatro Eğitim Kursu” 
adlı projeye Bornova Belediyesi Şehir Tiyatrosu oyuncu ve gençlik 
tiyatrosu eğitmenleri Ege KESMECİ ÇİFÇİ ve Yusuf Ulaş PALA-
BIYIK davet edilmiştir.  Söz konusu eğitim kursu, performans sa-
natları ve katılımcı yöntemler aracılığıyla gençlik çalışması 
alanında kapsayıcılığı artırmayı hedefleyen uygulamalı bir prog-
ramdır. Fiziksel tiyatro, dans, clowning, interaktif sahneleme gibi 
yaratıcı araçlarla beceri geliştirmeyi amaçlayan bu kurs, gençlerle 
çalışan sanatçı ve eğitmenlerin mesleki gelişimlerine katkı sun-
maktadır. Proje, sanatçılarımızın mesleki uzmanlığını geliştirme-
sinin yanı sıra, edindiği yöntem ve deneyimleri kurum içi 
eğitimlerde ve gençlik çalışmaları alanında çoğaltıcı biçimde ak-
tararak kurumsal kapasitenin güçlenmesi ile uluslararası görünür-
lük ve iş birliği imkânları da sağlayacaktır. Söz konusu projeye 
katılımcı kurum olarak dahil olunmasına, projede kurumumuzu 
temsile, ilzama ve proje ile ilgili ihtiyaç duyulan tüm belgeleri im-
zalamaya yetkili kişi olarak Bornova Belediye Başkanı Sayın 
Ömer EŞKİ’nin yetkilendirilmesi hususunun; seyahat ve programa 
dair konaklama masrafları davet eden kuruluş tarafından Erasmus 
+ programı çerçevesinde karşılanmak üzere ve Toplu İş Sözleş-
mesinin ilgili maddesi gereğince dış görev yardımı verilerek Ege 
KESMECİ ÇİFÇİ ve Yusuf Ulaş PALABIYIK’ın 28 Temmuz – 4 
Ağustos 2025 tarihleri arasında (8 gün) görevlendirilmesi görev-
lendirilmesinin oybirliği ile uygun bulunduğuna ilişkin Plan ve 
Bütçe Komisyonu raporu. (Belediye Tiyatro Md. – 451032) 

Komisyondan geldiği şekliyle oybirliği ile kabul edildi.  
5-Bornova İlçesi, Doğanlar Mahallesi tapunun eski 8770 ada 1 
parsel (1.665,00 m²) yeni 22481 ada l parselde kayıtlı taşınmaz 
(1653,83 m²) ve eski 8571 ada 1 parsel (108,00 m²), yeni 
22481 ada 2 parselde kayıtlı (107,52 m²), 1/1000 ölçekli uygu-
lama imar planında Sağlık Tesisi Alanında kalan taşınmazlar 
üzerine Aile Sağlığı Merkezi binası yapılmak üzere, 25 yıllığına 
bedelsiz olarak Bornova Kaymakamlığı İlçe Sağlık Müdürlü-
ğüne tahsisi yapılmış, söz konusu taşınmazlar 3194 sayılı imar 
kanunun 15. 16. maddelerine istinaden yapılan tevhit işlemi ile 
22481 ada 4 parsel haline gelmiş olan taşınmazın tahsis bel-
gesinin gönderilmesi talep edilmiş olup, Bornova Belediyesi 
03.01.2020 tarih 15 nolu Meclis Kararında yer alan eski 22481 
ada l parsel ve 22481 ada 2 parselim imar uygulaması (tevhit 
ve yoldan ihdas işlemi) sonucu tescil edilen 22481 ada 4 parsel 
(1780,95 m²) olarak değiştirilmesinin oybirliği ile uygun bulun-
duğuna ilişkin İmar – Plan ve Bütçe – Belediye Taşınmazlarının 
Değerlendirilmesi Komisyonları raporu. (Emlak ve İstimlak Md. 
– 451469) 

Komisyonlardan geldiği şekliyle oybirliği ile kabul edildi.  
6-Bornova Belediyesinin 2024 Mali Yılı Kesin Hesabının oyçok-
luğu ile uygun bulunduğuna ilişkin Plan ve Bütçe Komisyonu ra-
poru. (Mali Hizmetler Md. – 450662) 

Oyçokluğu ile kabul edildi. (Karşı Oy: AK Parti) 
III-DİLEK VE TEMENNİLER 
IV-TOPLANTIYA KATILMAYAN MECLİS ÜYELERİNİN MAZE-
RETLERİNİN GÖRÜŞÜLMESİ 
V-TOPLANTI GÜN VE SAATİNİN BELİRLENMESİ – KAPANIŞ 

2 Haziran 2025 Pazartesi Saat: 18.00’dir

Ömer EŞKİ 
 BAŞKAN 
 
Melek Tansel Levent  
KARTAL ERTÜRK TAŞER  
KATİP KATİP KATİP

Ömer EŞKİ 
 BAŞKAN 
 
Melek Tansel Levent  
KARTAL ERTÜRK TAŞER  
KATİP KATİP KATİP
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TFF 3. Lig 1. Grup’ta sezonu Play-Off ile
tamamlayan Karşıyaka, sahasında
Muşspor’a 2-1 mağlup olarak elendi ve
final göremeden bir üst lig hayalini
gelecek sezona erteledi. Taraftarlar
ile futbolcular arasında yaşanan
gerginlik sosyal medyaya da
yansıdı.

Karşıyaka’nın Play-Off’tan
elenmesinin ardından çok sayıda
taraftar, Çiğli Selçuk Yaşar
Tesisleri’ne giderek futbolculara tepki
gösterdi. Takım otobüsünün dönüşünü
bekleyen taraftarlar, yaşanan başarısızlığın
sorumlularının açıklanmasını istedi. 

Taraftarlar, sosyal medyada Muşspor
maçından önce prim dağılımı nedeniyle

tartışmalar yaşandığını ileri sürdü.
İddiaya göre, kulüp yönetimi Play-

Off öncesinde toplam 7,7 milyon
TL ödeme yaptı. Primin
oyuncuların maç sayısına göre
dağıtılmak istenmesi bazı isimleri
rahatsız etti. Özellikle Enes

Nalbantoğlu ve Yasin Ozan’ın
prim görüşmeleri sırasında tepki

göstererek gerginlik yarattığı, İshak ve
Abdülkadir’in maç öncesi, Kadir ve

Enes’in ise devre arasında kavga ettiği iddia
edildi. HABER MERKEZİ

Minik yüzücüler şov yaptı

Süper Lig tarihinde ilk kez mücadele eden
Bodrum FK,  ligde kalabilmek için kritik bir
mücadeleye hazırlanıyor. Son düşen takım
ya Bodrum FK ya da Alanyaspor olacak.
Bitime iki hafta kala 36 puanla 17. sırada
yer alan Muğla temsilcisi Bodrum FK, 39
puanlı Alanyaspor’un gerisinde. Yeşil-
beyazlı ekip, pazar günü saat 19.00’da
Kayserispor deplasmanında terleyecek.
Aynı saatte Alanyaspor da evinde
Konyaspor’u ağırlayacak.
Bodrum FK’nın Kayseri’de galibiyet
alamaması halinde, Alanyaspor’un
kazanması yeşil-beyazlılar Süper Lig’e
veda edecek. Eğer Bodrum FK mağlup
olursa, Alanyaspor’a bir puan bile  yetecek.
Ancak Bodrum FK galip gelir, Alanya
kaybederse, puanlar eşitlenecek ve ikili
averaj ile küme düşen  Alanyaspor olacak.
İki ekip de düğümü çözemezse son hafta
her şeyi belirleyecek. HABER MERKEZİ

Turgutlu Belediye 
alkışlarla bitirdi

Manisa’nın tek kadın basketbol takımı
olarak TKBL’de mücadele eden,
Federasyon Kupası ve play-off finalisti
Lidya Garden City Turgutlu Belediyespor
sezonu tamamladı. Turgutlu Belediyespor
Başkanı ve Belediye Başkan Yardımcısı
Hüseyin Maliz, takımın başarısı ve sezona
dair değerlendirmeler yaptı. Sezon
başındaki hedeflerin üstünde bir
performans ve başarı ortaya koyulduğunu
ifade eden Belediyespor Başkanı ve
Belediye Başkan Yardımcısı Hüseyin Maliz,
" Turgutlu Belediyesi Kadın Basketbol
Takımımız, başarılı geçen bir sezonu geride
bıraktı. Türkiye Kadınlar Basketbol Ligi’nde
Manisa’nın tek basketbol takımı olarak
kentimizi temsil eden takımımız, bu sezon
biri Federasyon Kupası bir diğeri de play-
off finali olmak üzere 2 final oynayarak
hedeflerimizin üstünde bir başarı
gösterdi" dedi. İHA

Kula Gençlik ve Spor İlçe Müdürlüğü tarafından
organize edilen etkinlikler çerçevesinde, Kula Spor
Kompleksi Kapalı Yüzme Havuzu'nda Minik A, Minik B
ve Küçük yaş kategorilerinde kız-erkek yüzme yarışları
gerçekleştirildi. Yarışmalar, minik sporcuların kıyasıya
mücadelesine sahne olurken, tribünlerde yerini alan
aileler büyük bir heyecanla çocuklarını izledi.
Yarışmalarda minik yüzücüler büyük bir heyecanla
mücadele ederken, yarışların ardından gerçekleştirilen
özel gösteri izleyenlerden tam not aldı. Havuzda
gerçekleştirilen koreografide, minik sporcuların
ellerinde Türk bayrağı ve Atatürk posteriyle havuzdan
çıkmaları,  izleyiciler tarafından  alkışlandı. İHA

Göztepe Başkanı Rasmus
Ankersen, 2024-2025 sezonunun
tamamlanmasına iki maç kala
açıklamada bulundu. İlk olarak sarı-
kırmızılı taraftarlara teşekkür eden
Ankersen, "Öncelikle, bu yıl
gösterdiğiniz inanılmaz destek için
hepinize teşekkür ederim. İç saha
maçlarında oluşan atmosfer
gerçekten inanılmazdı. Neredeyse
her maçta stadı doldurdunuz. Aynı
zamanda takım, deplasman
maçlarında da desteğinizi hissetti.
Bu destek için minnettarız. Özellikle
zor zamanlarda bile birlik olduk,
kenetlendik. Göztepe'de sahip
olduğumuz bu eşsiz birlikteliği
gelecek sezona da taşımamız
gerekiyor" dedi.

Genel olarak olumlu bir sezon
geçirdiklerini dile getiren
Danimarkalı Başkan, "Her şeyden
önce, Süper Lig'de kalıcı olmayı
başardık. Bu, yeni yükselmiş bir
takım için hiç de kolay bir iş değil.
Sezonun sonuna kadar Avrupa
yarışı içinde kalmayı da başardık. Ne
yazık ki, son adımı atacak kaliteyi
gösteremedik. Ayrıca, 50 yıl sonra ilk
kez Türkiye Kupası'nda yarı finale
kaldık. Bu da büyük bir başarıydı.

Evimizde adeta bir kale inşa
ettiğimizi de belirtmek isterim.
İzmir'de oynamak rakip takımlar için
çok zor hale geldi. Her şeyden önce,
verdiğiniz destek için çok teşekkür
ederim. Bunun için minnettarım"
diye konuştu. Geliştirilmeleri
gereken yönlerinin olduğunu ifade
eden Ankersen, “Deplasman
karnemizin kötü olduğu açık. Bunu
geliştirmemiz gerekiyor.  İkinci
olarak, hepinizin gördüğü gibi
sezonun son bölümünde ciddi
sakatlık sorunları yaşadık. 

Tam olarak ne yapmamız
gerektiğini anlamaya çalışıyoruz.
Göztepe'ye yatırım yaptığımızdan
beri kulübü ve takımı her yıl daha iyi
hale getirmek istiyoruz. Sonuç
olarak, Göztepe Başkanı olarak en
büyük hedefim kulübü yeniden
Avrupa'ya taşımak. Ve hissediyorum
ki, sizin desteğinizle gelecek sezon
bu ligde ilk beş içinde yer almak için
gerçekten güçlü bir fırsatımız olacak.
Rekabetçi bir kadro kurmamız
gerekiyor. Takımın iskeletini
muhafaza etmeli, biraz istikrar
sağlamalı ve aynı zamanda kadroya
kalite katmalıyız" şeklinde konuştu.
HABER MERKEZİ

Avrupa’yı 
istiyoruz
Avrupa’yı 
istiyoruz
Avrupa’yı 
istiyoruz
Avrupa’yı 
istiyoruz
Avrupa’yı 
istiyoruz
Avrupa’yı 
istiyoruz
Göztepe Başkanı Rasmus Ankersen,  sezonu
değerlendirdi. Ankersen, “Taraftarımızın
desteğiyle hedefimiz yine Avrupa olacak” dedi

Karşıyaka birbirine girdi

En büyük tutkum akademi
Akademinin kendileri için ayrı bir tutku
olduğunun altını çizen Başkan, “Önümüzdeki
sezon için heyecanla bekleyeceğimiz pek çok
şey var. Bunlardan biri elbette A Takım ve kadro
yapısı ancak benim özel bir tutkum da akademi.
Göztepe'ye geldiğimiz günden beri bir akademi
inşa etmek istiyorduk. Ne yazık ki, büyük ihtiyaç
duyduğumuz tesisi inşa edebileceğimiz araziyi
henüz temin edemedik. Önümüzdeki 6 ila 12 ay
içinde bu konuda önemli ilerleme

kaydedebileceğimizi umuyorum. Ancak bunun
için beklemek istemiyoruz. Bir an önce
başlamak istiyoruz. Gelecek ay kulübümüz
oldukça ilgi çekici bir duyuru yaparak,
Göztepe'nin geleceğini inşa edecek özel
yeteneklerin yetiştirileceği vizyoner bir yapının
temellerini atacak. Tüm Türkiye'den, hatta yurt
dışından oyuncular transfer ederek, aslında bir A
Takım mantığıyla işleyecek bir genç takım
kurmak istiyoruz" ifadelerini kullandı.   

İstanbul kulüpleri transferde takıntılı
Oyuncularına gösterilen ilginin doğal
olduğunu vurgulayan Ankersen,
"Hatta öyle ki, bazı İstanbul kulüpleri
oyuncularımıza o kadar takıntılı ki,
onları sitelerinde yazma gereği bile
hissediyorlar. Size şunu

söyleyebilirim: Göztepe'nin şartları
sağlanmadığı sürece, hiçbir oyuncu
Göztepe'den ayrılamaz. Bu, hem
finansal açıdan hem de oyuncunun
yerini dolduracak bir ismin hazır
olması anlamına gelir” dedi. 
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Bodrumspor’un
ince hesapları

Bize başarıya aç
futbolcular gerekli

Transfer sistemlerinden de bahseden Ankersen,
"Bizi artık tanıdığınızı düşünüyorum. Bizim büyük
kulüplerden yaşını almış yıldız oyuncuları transfer

eden tiplerden olmadığımızı da biliyorsunuz. En iyi
günleri geride kalmış oyuncuları değil, en iyi gün-
leri henüz önünde olan oyuncuları transfer etmek

istiyoruz. Hırslı, başarıya aç oyuncular istiyoruz.
Göztepe camiasının mücadele ruhunu yansıtan
oyuncular istiyoruz ve biz de tam olarak bunun

için oyuncu izliyoruz. Bu yüzden büyük yetenek
değil, bizim futbol anlayışımıza ve kulüp

kültürümüze uygun doğru yeteneği arıyoruz.
Umarım sezon öncesi kampına gitmeden önce bu

türden birçok iyi transferi tamamlamış oluruz.
Böylece hocamız tüm kampı yeni sezona güçlü bir

takım inşa etmeye ayırabilir" dedi.
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